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Obvestila

OBČINA MORAVČE
vabi

OBČINA MORAVČE
vabi

na tradicionalni novoletni 
koncert v Kulturni dom, 

v petek, 30. decembra 2011 
ob 19. uri

V programu bodo sodelovali:
     -  Pihalna godba Moravče,
     -  Tamburaški orkester Vrhpolje,
     -  Moški pevski zbor Tine Kos,
     -  Ženska vokalna skupina ODA,
     -  Peški oktet,
     -  Mešani pevski zbor DU Moravče,
     -  Grajski oktet,
     -  Leseni rogisti,
     -  učenci OŠ Jurija Vege.

Vstop bo prost!  Vljudno vabljeni!

v soboto, 21. januarja 2012 ob 19. uri 
v Kulturni dom Moravče za abonma in 
izven na ogled Komedije: Jean-Baptiste Poquelin 
Molier, Scapinove zvijače
S komedijo se predstavlja  Gledališka skupina Prosve-
tnega društva Čemšenik.
Iz vsebine: Scapin je lik zvitega služabnika. Gospostvu 
nad slugami in nad sinovi, nad denarjem in tudi nad 
ljubeznijo se zoperstavi s pogumom in iznajdljivostjo, 
pri tem pa iz trenutka v trenutek plete niz situacij, ki 
nasmejijo tako njega kot publiko v dvorani.
Vstopnice so na voljo v baru Travnar ali eno uro pred 
predstavo po 6EUR. 

Vljudno vabljeni!

                                                                                      

 
 

Vabi na  
tradicionalni novoletni koncert, 

ki bo v ponedeljek, 26.12.2011, ob 19.00. 
 

nastopajoči:  
Tamburaški orkester Vrhpolje 

Otroški pevski zbor POŠ Vrhpolje 
Vokalna skupina DEA 

  
Na koncu pa se bomo lahko zavrteli  

ob ritmih ansambla Ognjeni muzikanti. 
 

Vabljeni!  
 

KZ Limbar Moravče vas vabi na 
tradicionalni božični koncert,

ki bo na štefanovo oziroma  na dan
 slovenske samostojnosti in enotnosti.
V ponedeljek, 26. decembra, ob 16. uri
bomo v cerkvi sv. Andreja pri Moravčah

ogrevali srca z božično pesmijo 
in domoljubnim nagovorom.

Lepo vabljeni!

Zaradi tehničnih težav obstaja možnost,da kakšnega 
članka nismo prejeli in objavili. Za morebitno napako 
se opravičujemo.

Odgovorni urednik
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Novice iz Moravške doline 
December 2011, Letnik XII, Številka 7.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma 
desetkrat letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, 
Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. E-poštni 
naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: 
Vojka Rebolj. Uredniški odbor: Edo Veselko, Vojka Rebolj, 
Maja Hren, Marko Kladnik, Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda 
Lalič, Eva Babnik. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 27. januarja 2012. 
Vaše prispevke pričakujemo do 11. januarja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10 - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Zdi se mi, da letošnji veseli december zaradi global-

ne ekonomske in finančne krize, pri nas pa tudi politične 
negotovosti, le ni tako vesel kot običajno. Upam, da se 
motim, in da ga  vi, naši spoštovani bralci, doživljate v 
lepih zlatih in srebrnih lučkah. To se je zagotovo dogajalo 
našim otrokom ob miklavževanju.  V glasilu kar mrgoli 
poročil, ki kažejo na skrb staršev, društev in dobrodelnih 
organizacij za naše najmlajše. No, pa saj je poskrbljeno 
tudi za odrasle. Konec leta nam obeta obilo kulturnih in 
zabavnih prireditev. Vabila boste našli na naših straneh. 

Ne glede na praznike, pa nam obljubljajo skorajšnji 
sprejem proračuna za naslednje leto, izdajo gradbenega 
dovoljenja za vrtec in kotlovnico na lesne sekance. Kljub 
prizadevanjem se nekatere zadeve le stežka premikajo. 
Na to kaže že tretje izdano gradbeno dovoljenje za dom 
starejših, katerega pravnomočnost je ponovno na udaru. 
Imamo pa nov trgovski center, ki tudi nekaj velja in dobili 
bomo novo knjižnico in obnovljen objekt nad njo.

 Tisti, ki živimo dlje od centra občine, imamo težave 
s telekomunikacijami. Ponudba, da bi se težave rešile s 
polaganjem optičnega kabla, je seveda dobrodošla. Ob-
javljamo anketni list in upamo, da bo kmalu prišlo do 
uspešne realizacije.

Spoštovane bralke in bralci, pred nami so prazniki, ki 
se jih vsi veselimo. Naredimo si nekaj lepih dni, posveti-
mo se svojim najbližjim, prijateljem in vsem, ki so nam 
blizu. Če se bomo spomnili koga, ki mu mogoče ne gre 
najbolje, ali je osamljen ali bolan in mu posvetili nekaj 
časa in toplih besed ali mu celo kaj podarili, bomo zago-
tovo naredili tudi nekaj za sebe.

 SREČNO! 
Odgovorni urednik

3december 2011



Županova stran

Ponovna blokada doma za 
starejše

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, leto se izteka. Kako ste z njim zadovoljni?
Če ga ocenim s strani proračuna za leto 2011, sem kar 
zadovoljen. Proračun smo realizirali praktično v celoti. 
Nekaj je prispevalo tudi ugodno vreme, ki smo ga imeli v 
drugi polovici leta. Kot občani vidijo, smo nadaljevali z 
investicijami v cestno infrastrukturo, obnovo vodovodov in 
vodovodnih objektov in gradnjo kanalizacijskega sistema. 
Moram pa poudariti, da se od večine občin razlikujemo po 
tem, da nimamo dolgov.

Vrtec se še vedno ne gradi?
Res nam ne gre tako hitro kot bi radi. Postopki so mnogo-
krat preveč zapleteni. V projekt vrtca in kotlovnice na lesne 
sekance smo vložili veliko truda. V kratkem pričakujemo 
gradbeno dovoljenje, računamo pa tudi na nepovratna 
sredstva EKO sklada. Treba bo razpisati natečaj za izbiro 
dobavitelja oz. izvajalca in računam, da bi lahko vrtec 
predali v uporabo maja naslednjega leta. 
Daljinsko bomo ogrevali najprej vse javne objekte, ki so 
v lasti občine, nato pa se bodo lahko priključili tudi vsi 
zainteresirani zasebniki.
Varčevanja z energijo smo se lotili tudi s sprejetjem odloka 
o razpisu koncesije za posodobitev in vzdrževanje javne 
razsvetljave. Ne gre samo za znižanje stroškov, temveč tudi 
za ekološki vidik, saj bomo znižali svetlobno onesnaževanje 
na minimum.

TUŠ se je izselil v nove prostore. Kako kaže s prenovo 
stavbe na Vegovi 7?
Za knjižnico, ki jo bomo začeli obnavljati takoj v začetku 
januarja imamo že pogodbo, po kateri nam je odobreno 
približno 200 tisoč evrov.
Pri kmetijskem ministrstvu imamo še dve vlogi za pridobitev 
sredstev iz t.i. ukrepa 322. Gre za sredstva, ki so namenjena 
za razvoj vasi in upamo na ugodno rešitev.

Zdi se, da so postopki pridobivanja sredstev od države 
ali Evrope izredno dolgi in zapleteni?
To drži. Glejte, v septembru smo oddali vlogo za kohezijska 
sredstva za gradnjo kanalizacijskega sistema. Zadovoljni 
bomo, če bo pozitiven odgovor v prvi polovici naslednjega 

leta. Kljub temu, da bomo istočasno začeli s pridobivanjem 
razpisne dokumentacije za izbiro izvajalca, bo postopek 
trajal zagotovo še eno leto. 
Kar pa zadeva vodovodno omrežje, je bila vloga za prido-
bitev sredstev odda že lani aprila in je v fazi potrjevanja.

Občina Moravče je vključena tudi v aktivnosti LUR-a. 
Ali lahko pričakujemo kakšne rezultate?
Kar zadeva Ljubljansko urbano regijo bi rad omenil le dva 
projekta. Prvi je RCERO (Regijski center za ravnanje z od-
padki), za katerega upam, da bomo naše odpadke odlagali 
na Barju leta 2013. Drugi je program regijske turistične 
destinacije. Izdani sta bili dve publikaciji. Prva je bila na-
menjena predstavitvi regije na največjem turističnem sejmu 
v Londonu, druga, ki se imenuje Veliki objem , je vodič po 
Osrednjeslovenski regiji. V obeh smo predstavljeni tudi mi. 
Turistična agencija bo organizirala izlete po tej regiji. Kako 
uspešni bomo, pa je odvisno predvsem od nas.

G. župan, kot nočna mora se vleče vprašanje doma 
starejših, ki ga pogosto omenjajo vaši politični naspro-
tniki. Ali se sploh kaj dogaja?
Pravkar je bilo izdano že tretje gradbeno dovoljenje, ki pa 
še ni pravnomočno. Že na ustni obravnavi na upravni enoti 
je bilo zagroženo, da »gremo do konca«. Upravna enota 
je določila sodnega izvedenca arhitekturne stroke, ki je 
pregledal vso dokumentacijo in ugotovil, da je projekt v 

Prihajata božič in novo leto. Vsem občan-
kam in občanom želim, da bi ju preživeli 
prijetno, v prihodnjem letu pa predvsem 
zdravja, uspehov in osebne sreče.

Čestitke tudi ob dnevu samostojnosti!

Martin Rebolj, župan
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Občina

Osnutek proračuna za 2012 poslan v javno obravnavo
Zajetno gradivo za novembrsko sejo občinskega sveta 
na več kot 120 straneh je  pričalo, da gre za pomembne 
stvari. Svetniki so se morali prebiti skozi osnutek odlo-
ka o proračunu občine Moravče za leto 2012. Gre za 
ogromno število podatkov, ki  jih tukaj ne moremo po-
sredovati. Bralce lahko seznanimo, da je načrt prihodkov 
in odhodkov izravnan in znaša dobri 8 milijonov evrov  
na vsaki strani. Glavne postavke na prihodkovni strani 
so davčni in nedavčni prihodki, prihodki od kapitala in 
transferni prihodki s strani države. Skoraj milijon evrov 
se prenaša še iz letošnjega leta, predvideva pa se tudi 
zadolžitev za 56 tisoč za vrtec, drugi del zadolževanja 
pa je bolj fiktiven, saj občina še nima odobrenih projek-
tov za financiranje iz evropskih kohezijskih skladov in 

državnega proračuna. 
Odhodkovno stran predstavlja na stotine različnih 
postavk. Od takih, ki jih je občina dolžna financirati 
na osnovi različnih zakonov in nanje nima nobenega 
vpliva, pa do  investicij v infrastrukturo, socialo, stroške 
občinske uprave, donacije društvom, itd.
Nekateri svetniki se s posameznimi postavkami niso stri-
njali. To je seveda legitimno, saj imajo glede pomembno-
sti postavk pač različno mnenje. Večina, ki jo ima župa-
nova lista v svetu, je sprejela sklep, da je osnutek odloka 
o proračuna primerna osnova za nadaljnjo obravnavo in 
ga posredovala v 30 dnevno javno obravnavo. 

Edo Veselko 

Poročilo s 5. seje občinskega sveta

skladu z ustrezno zakonodajo in umeščen v prostor v skladu 
z našim PUP-om. Ne posega v pravice potencialnih sosedov. 
Mislim, da je treba obelodaniti, kdo so pritožniki, ki zavirajo 
gradnjo doma. Naj jih naštejem: Krulc Franc, Šlandrova 
37B, Roman Novak, Šlandrova 9, Tomaž Zaveršnik, Vegova 
25, Stanislav Rotar, Vegova 26, Alojzij Štefan, Šlandrova 
5 in Majda Štefan, Šlandrova 5. Ti nasprotujejo gradnji 
doma in zahtevajo spremembo projekta. Naj še omenim, 
da je že Upravno sodišče v svojem izreku poudarilo, da se 

pritožniki morajo zavedati, da živijo v strnjenem naselju in 
da je javni interes nad zasebnim. Nerazumljivo je ravnaje 
posameznikov, ki so sami ali pa njihovi bližnji zaposleni v 
javnih zavodih, kateri ustanovitelj občina Moravče. 

In še za konec, kako je s proračunom za leto 2012?
Predlog proračuna je bil v 30 dnevni javni obravnavi. 28 
t.m. imamo sejo občinskega sveta in upam, da ga bomo 
takrat tudi sprejeli.

EV

Vodooskrba v občini Moravče 

Področje občine Moravče se oskrbuje s pitno vodo iz slede-
čih javnih vodovodnih sistemov, oziroma virov in sicer: 
- Podoreh – Ples,
- Dešen
- podsistem Negastrn (iz Črnega Grabna preko prečrpa-

lišča),
- podsistem Gradišče – Prikrnica (iz Črnega Grabna preko 

sistema prečrpališč in vodohranov).
Poleg zgoraj naštetih aktivih vodnih virov so v občini Mo-
ravče tudi t. i. ukinjeni vodni viri, ki niso v uporabi, vendar 
se jih vzdržuje zgolj iz strateških razlogov. Ti viri so Krulc, 
Straža in Marklovec. 
Vodna vira Podoreh in Dešen sta površinskega značaja, 
vodni vir Ples pa je vrtina. Vodni viri v moravški občini so 
na območju t. i. kraškega terena, kjer je zaradi razpoklin-
ske poroznosti filtracijska sposobnost manjša, zato se iz 
preventivnih razlogov izvaja dezinfekcija pitne vode z mi-
nimalno koncentracijo. Voda iz črnograbenskega sistema 
ne potrebuje posebne obdelave (kloriranja). 
Zdravstvena ustreznost pitne vode se spremlja po t. i. 
HACCP programu v okviru notranjega nadzora, poleg tega 
pa se kakovost pitne vode spremlja še v okviru državne-
ga nadzora. Poročila o kakovosti pitne vode, ki jih za vse 
vodne vire v upravljanju JKP Prodnik d. o. o. letno izdela 
Zavod za zdravstveno varstvo iz Kranja, so dostopna na 

spletni strani www.jkp-prodnik.si. Skladno z njihovimi 
ugotovitvami za vse vodovodne sisteme v občini Moravče 
velja, da se distribuira zdrava pitna voda.
Pitni vodi se določajo fizikalni, mikrobiološki in kemijski pa-
rametri. Nevarnosti, ki vplivajo na kakovost so nestrokovno 
kmetovanje na vodovarstvenih območjih, neurejeni iztoki 
fekalnih vod iz objektov, neosveščeno odlaganje nevarnih 
odpadkov, neurejene jame nezakonito odloženih odpadkov 
in drugi nepredvideni dogodki (iztok olja na vodovarstve-
nem območju, zaradi prometne nesreče ipd.). Glede na 
prej omenjene vzroke, lahko tudi sami pripomoremo k 
boljši kakovosti pitne vode tako, da:
- pazimo pri ravnanju z nevarnimi odpadki (akumulatorji, 

baterije, odpadna olja, zdravila s pretečenim rokom 
uporabe itd.), 

- preverimo urejenost iztokov fekalnih voda iz svojih 
objektov, 

- strokovno kmetujemo,
- javljamo opažanja. 
Na nek način lahko pripomoremo k ohranjanju vodnih 
virov celo tako, da kupujemo integrirano in ekološko 
pridelano hrano.
Večji del vodovodnega sistema v občini Moravče je bil 
zgrajen v obdobju med 60. in 70. leti prejšnjega stoletja. 
Glavne težave omrežja so, da ni bil resneje investicijsko 
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Občina

Obiskovalci delavnic »Živimo zdravo« ob zaključku zadovoljni
Petkove večere smo bili skupaj v Kulturnem domu na de-
lavnicah in predavanjih Živimo zdravo, ki jih je organiziralo 
Ministrstvo za zdravstvo v sodelovanju z Zavodom za zdra-
vstveno varstvo Ljubljana in Občino Moravče. Zanimiva 
predavanja so potekala v komunikaciji z udeleženci. Vse 
je bilo predstavljeno zelo nazorno. Zato bodo tako sedaj 
bržkone dejavniki tveganja, gibanje za zdravje, splošno 
zdrava prehrana, pridelava in priprava zdrave prehrane, 
preprečevanje kroničnih bolezni in zgodnje odkrivanje 
raka, pri marsikateri družini postale večja prioriteta v 
razmišljanju in dejanjih. Delavnice so pustile vedenje, da 
lahko človek glede zdravja marsikaj stori sam.
Na predzadnjo delavnico so nam predavatelji pripeljali 
kuharja, ki je pri udeležencih požel posebno navdušenje. 
Skuhal je okusne jedi iz belega mesa, ribe in zelenjave z 
olivnim oljem, sezamom in drugimi zdravimi sestavinami 
ter čisto malo soli. Začinil jih je z dobro voljo in humorjem. 
Obiskovalci so jedi dobili v pokušino in lahko pritrdili, da 
je zdrava kuhinja zelo okusna.
Zadnja delavnica se je začela na sobotni dopoldan s skle-
pnimi besedami predstavnikov Zavoda za zdravstveno 

varstvo Ljubljana in župana Martina Rebolja: »Naj teme 
iz opravljenih delavnic preventivno ali po potrebi, čimbolj 
vplivajo na zdrav način življenja.« Udeleženci so se potem 
odpravili na dolg pohod skozi Moravče do Mohorja, na 
Griče nad Podstranjo, do cilja pri Lovski koči. So nas tako 
opomnili, naj bi približno take pohode opravili večkrat? 
Za okusen zaključek so se obiskovalci pregrešili z malo 
manj zdravimi slastnimi sladkimi mojstrovinami, ki so jih 
udeleženke delavnic spekle za poslovilni dogodek. Recimo 
tako, da se je s pohodom kompenziralo in zdravju ni bilo 
napravljeno preveč škode. 
Ob zaključku delavnic gre zahvala osnovni šoli, vrtcu in 
staršem, da smo za uvod vsake od delavnic uživali v točki 
recitacij, petja, ali plesa. Na koncu vsake delavnice smo 
jedli zdrava jabolka iz sadjarstva Tič in pili zdrave sokove, 
ki jih je iz Fructala prinesla študentka Tina Žnidar. 
Sklenemo lahko, da so bile teme dobro izbrane in obisk 
zadovoljiv. Take zadeve bodo tudi v prihodnje dobrodošle 
v naši občini.

VR

vzdrževan, večina profilov cevovodov je hidravlično neu-
streznih s stališča požarnega varovanja, cevovodi so se 
polagali gradbeno neustrezno. 
Vodovodni sistem se je v preteklosti, glede na trenutne 
potrebe in poselitvene pritiske določenih območij, razvijal 
dokaj nesistemsko. Potrebno je poudariti, da je zaradi 
reliefno zelo razgibanega področja stalno prisotna težava 
premajhnih ali prevelikih tlakov v omrežju, s tem pa so 
povezani tudi stroški obratovanja.
Trendi so se v zadnjem obdobju zaradi resnega pristopa 
k investicijskemu vzdrževanju in sistemskemu reševanju 
pričeli obračati na bolje, kar se odraža v zanesljivejši vo-
dooskrbi. S pomočjo Občine Moravče so se poleg števil-
nih cevovodov obnovili tudi vsi pomembnejši objekti na 
vodovodnem sistemu:
1. soinvestiranje pri izgradnji novega in sanaciji starega 

vodohrana Žirovše,
2. obnova vodohrana Drtija,
3. obnova vodohrana Pogled,
4. obnova vodohrana Moravče,
5. obnova vodohrana Prikrnica,
6. izgradnja prečrpališča Negastrn,
7. zamenjava črpalke v vrtini Ples,
8. obnova prečrpališča Marklovec, itd.

Velika prednost pri delovanja vodovodnega sistema je 
daljinski nadzor, s katerim so opremljeni pomembnejši 
objekti na vodovodnem sistemu. Daljinski nadzor je nujno 
potreben v smislu optimizacije delovanja sistema, znižanja 
stroškov pri nadzorovanju, lažje kasnejše računalniške 
obdelave zajetih podatkov in tudi varnosti. 
Občina Moravče je v sodelovanju z občinami Domžale, 
Trzin, Mengeš in Kamnik ter JKP Prodnik, pristopila k 
projektu rekonstrukcije in povečanju kapacitet vodovo-
dnega sistema v sklopu razpisanih kohezijskih sredstev iz 
Evropskih skladov. Takšen pristop bo dolgoročno povečal 
zanesljivost in varnost obratovanja vodovodnih sistemov 
občine. Naj omenim, da se v sklopu omenjenega projekta 
predvideva tudi aktiviranje in vključitev v sistem nov vodni 
vir, ki se nahaja med OŠ Jurija Vege in Sotesko (poleg 
skakalnice).
Kot je bilo omenjeno že prej, moramo za izboljšanje stanja 
vodnih virov pričeti ukrepati vsak pri sebi ter odgovorno 
skrbeti za okolje in posledično za vodne vire z namenom, 
da jih bodo lahko koristili tudi naši zanamci.

Aleš Stražar, Vodja sektorja vodovod
JKP Prodnik d.o.o.
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V Moravčah smo dobili sodobno trgovino TUŠ 

Kako težko smo jo čakali, sodobno trgovino Tuš! Skoraj ne 
moremo verjeti v kakšnih slabih razmerah smo bili kupci in 
prodajalci. Zato smo danes toliko bolj zadovoljni. Marsikdo 
si je ob pogledu na vse številne dobro založene prodajne 
police, med katerimi je še veliko prostora za kupce, veselo, 
a skoraj nejeverno zamrmral: »Ali sem res v Moravčah?«
23. novembra, ko sta direktor Tuševe maloprodaje, Milan 
Mlinar in župan Martin Rebolj prerezala trak, je naša obči-
na ob dobri komunalni ureditvi pridobila sodobni prostor 
za oskrbo z živili. Poslovodkinja trgovine, Breda Urankar, 
je čeprav vidno utrujena, kar žarela od zadovoljstva. S 
selitvijo je bilo veliko dela, kljub novo zaposlenim enaj-
stim prodajalcem. Na policah so sedaj brez skladiščenja 
skoraj vsi prodajni proizvodi, čeprav jih je dvakrat toliko 
kot prej, saj nova trgovina meri cca 800m2. Nad vse lepo 
je videti, da si nakupovanje lahko privoščijo tudi starši z 
otroki v vozičkih. 
Zjutraj se nova trgovina odpre pol ure kasneje, ob osmih, 
zaradi neprimerno večjih priprav, drugače pa je odprta, 
tako kot smo bili vajeni do sedaj. Poslovodkinja je povabila 
na Tuševe akcije: super dnevne cene z do 50% popustom, 
upokojence pa na sredine 11% popuste.

Tudi parkirišče je veliko. Do avtomobila pri-
peljemo nakupljeno blago kar v vozičku. Do 
sedaj smo to lahko naredili samo v večjih 
mestih. 
Dobro je tudi, da so z obiskom v Tušu zado-
voljni. Naj bo srečno!

VR

Koledarju na pot
S koledarjem, OBRTI V OBČINI MORAVČE, za leto 2012 se poudarja 
pomen obrti, ki je bila za življenje nujno potrebna  v preteklosti, je danes 
in bo v prihodnje. Obenem pomeni zagotavljanje delovnih mest, ki za 
občino tudi mnogo pomenijo. Stara obrt v naši občini je bila dobro raz-
vita, prav tako imamo danes na tem področju mnogo uspešnih  ljudi. 
Naj vas koledar za leto 2012 pospremi  v prijazno leto! 

www.moravce. si

Mnogo prostora in dobra izbira

Direktor maloprodaje in župan sta otvorila 
sodobno trgovino.

7december 2011



Po sledeh napredka naše občine

Občina

Občina tudi v letošnjem letu nadaljuje s postopnim obna-
vljanjem spomenikov. V osrednjem moravškem parku je bil 
v tem času obnovljen spomenik – spomin na  žrtve NOB , ki 
ga je zob časa že pošteno načel. V spomladanskih mesecih 
leta 2012 pa se načrtuje obnova  spomenika - spomin na 
žrtve prve svetovne vojne, ki je tudi v slabem stanju.

Vsakoletne poplave so odnašale most čez Račo ob Mo-
horjevem mlinu. V gradnji je nov most. V zimskem času 
pa se bo pripravila projektna dokumentacija  za obnovo 
Mohorjevega mlina in celotne trase Poti ob Rači.

Preko državne ceste v Krašcah je konec novembra zgrajen 
in prometno ter svetlobno označen prehod za pešce. Z 
deli se bo nadaljevalo v spomladanskih  mesecih, ko se 
bo dokončala ureditev javne razsvetljave. 

Na Dolah, križišče ceste Moravče – Lukovica s cesto Kra-
šce – Prikrnica,  je speljana sprememba prometne signa-
lizacije, za kar so sami krajani že pred časom dali pobudo.  
Sprememba prometnega režima je zaradi varnosti in 
predvsem navad ljudi, zahtevala tudi postavitev hitrostnih 
ovir. Te bodo opozarjale vse udeležence v prometu, da 
ne bi spregledali prometne signalizacije, ki je spremenila 
prednostno smer v križišču. 

Na cesti Rotarjev mlin – Mošenik so izvedena gradbena 
del v dolžini cca 200m in zgrajen visok oporni zid, ki bo 
preprečeval drsenje brežine. Po celotni dolžini je urejeno 
odvodnjavanje. Dela se bo nadaljevalo v letu 2012.

Zgrajen je krajši odsek fekalnega kanala na Trznu, ki bo 
omogočil priključek v zadnjih letih zgrajenih hiš.

VR

8 Novice iz Moravške doline



www.moravce. si

Občina

Cesta DEŠEN – DAŠNIK in odsek na UŠTAH

Kot je bilo na kratko napisano že v prejšnji številki občin-
skih novic, smo v krajeni skupnosti Dešen pridobili še 
nekaj popravljenih, obnovljenih, izboljšanih in predvsem 
bolj varnih odsekov vaških cest. Cestni odsek, ki povezuje 
središče vasi z zaselkom Ušenišče, natančneje ob rezervo-
arjih za vodo na Uštah je bil saniran, saj je na tem območju 
plazilo že kar nekaj časa in so nastale zelo težko prehodne 
grbine na cestišču. Na novo je bilo asfaltiranih nekaj me-
trov cestišča, in sicer najbolj poškodovana območja. Na 
cestnem odseku, ki povezuje vas Dešen z Dašnikom je 
bilo popolnoma saniranih 330 metrov ceste in nato tudi 
asfaltiranih in kasneje zaključenih z bankinami. Ker cestna 
povezava predstavlja povezavo do zasavske ceste in le 
ta za vaščane predstavlja najhitrejšo povezavo z glavnim 
mestom smo bili teh del in sanacije območja še posebej 
veseli. Na območju brine peči so razširili cestišče, to pa 
je prineslo dolgoročno izboljšavo, saj je ta del ceste pred-
stavljal preglavice predvsem v zimskem času, ko zapade 
v naši vasi kar nekaj centimetrov snega. Novost je tudi 

zaščitna ograja pred zaselkom Dašnik, ki bo omogočala 
predvsem bolj varno vožnjo v prihodnosti, in mnogo manj 
skrbi za voznike ob zelo strmih območjih, ki jih na tej po-
vezavi ni prav malo. Čim več varno prevoženih kilometrov 
želim tudi Vam!

Z OPTIKO V KORAK S ČASOM

Ljudje se vsak dan srečujemo s spremembami na vseh 
možnih področjih ter z novitetami, ki izpopolnjujejo in mar-
sikdaj poenostavijo naše življenje. Tudi področje televizije 
in telekomunikacij ni nikakršna izjema. Govorimo namreč 
o našem vsakdanu, naših potrebah in veliki želji o novem 
ter naprednejšem življenju.
Zagotovo v vsakem gospodinjstvu nepogrešljiv je ravno 
televizor, vendar le ta nima več funkcije zgolj posredovanja 
tv programov kot smo bili vajeni doslej, temveč postaja in-
ternetno povezan informacijski terminal. V domačem oko-
lju tako najdemo tudi mnoge druge elektronske naprave, 
ki naše življenje bistveno olajšajo, dopolnjujejo, zagotovo 
pa postajajo nepogrešljiv element vsakega posameznika. 
Brez računalnika, mobilnega telefona, glasbenega pred-
vajalnika ali pa marsikatere druge elektronske naprave, 
ki vsebuje ali ponuja digitalne večpredstavne vsebine, bi 
se zagotovo vsak od nas počutil kar malce odrezanega 
od sveta, kajne?
Prav zato pa je razumljivo, da si želimo do virov informacij 
in vsebin priti preprosteje in hitreje. Zavedati se moramo, 
da živimo v času, ko so internet, komunikacijske naprave 
ter nenehen razvoj tehnologij in storitev nepogrešljivi 
elementi, zato pa skupek vsega tega na novo definira 
področje telekomunikacij in spreminja podobo informa-
cijske družbe. Ves ta skokovit napredek zahteva ustrezno 
in kvalitetno omrežje, ki je sposobno slediti razvoju in 
uporabnikom omogočiti izkoristek vseh potencialov.
Le optično omrežje je tisto, ki zagotavlja takšne zmogljivo-
sti, z izgradnjo odprtega neodvisnega optičnega omrežja 
pa vam družba Pro2 ponuja in omogoča funkcije, ki vam jih 
ne more ponuditi nobeno drugo komercialno omrežje.
Družba Pro2 vas z izgradnjo sodobnega optičnega omrežja 

želi popeljali v korak s ča-
som ter občini zagotoviti ka-
kovost in prijaznost življenj-
skega in poslovnega okolja. 
To je način, kako občanom 
odpreti vrata v svet elektronskih komunikacij, ter jim s tem 
ponuditi možnost za lasten osebni in poslovni razvoj. 
Z izgradnjo odprtega neodvisnega optičnega omrežja 
boste pridobili
• Omrežje v katerem gostujejo vsi operaterji in ponudniki 

storitev na enem mestu 
• Omrežje, ki vam omogoča možnost izbire med opera-

terji in njihovimi storitvami,
• Omrežje, ki vas ne omejuje s hitrostjo prenosa podatkov 

in ceno storitve
• Možnost menjave operaterja v 24 urah brez dodatnih 

instalacij in čakajočih preklopov
• Možnost priklopa več TV sprejemnikov na en priklju-

ček 
• Možnost uporabe vseh sodobnih informacijskih teh-

nologij na področju IP telefonije 
• BREZPLAČNO uporabo IP telefonije
Pogoj za izgradnjo takega omrežja je privolitev in sodelo-
vanje občine, predvsem občank in občanov, katerih želje 
in potrebe bomo povezali v skupen projekt. Tega lahko 
podprete z podpisom priložene pristopne izjave. Ključnega 
pomena za odločitev o začetku gradnje odprtega optične-
ga omrežja bo namreč ravno število izpolnjenih in vrnjenih 
pristopnih izjav, ki bodo tako družbi Pro2 omogočile, da 
občino popelje v nov  in izpopolnjen svet elektronskih 
komunikacij.

9december 2011



Občina

PRO2 d.o.o                                                                                                                              
POT K SEJMIŠČU 30 A 
1231 LJUBLJANA-ČRNUČE 
INFO@PRO2.SI 
WWW.PRO2.SI 
05/994-7515 
031/8283-62 
                                     Proaktivna regulacija optičnega omrežja 
_______________________________________________________________       

                                                              ANKETNA-PRISTOPNA IZJAVA  

Podpisani/a ______________________________________________ , 

Letnica rojstva _____________ , 

Stanujoč/a _____________________________________ ,  

Občina _________________________naselje _____________________________ ;  

Obkroži/Izpolni  

a) Poslovni subjekt: ________________________________________________  

b) Individualna hiša: število gospodinjstev            1      2       3  

c) Večstanovanjski objekt: Upravitelj __________________________________  

sem seznanjen/a z naslednjimi informacijami:  

1.  da namerava podjetje Pro2 d.o.o. v sodelovanju z s pogodbenimi partnerji in zainteresiranimi                             
občinami izgraditi najsodobnejše ODPRTO OPTIČNO OMREŽJE (v nadaljevanju Omrežje);  
2.  da je začetek izgradnje Omrežja za področje občine ali posameznega območje , pogojen z 
določenim minimalnim številom potencialnih končnih uporabnikov v sklopu posamičnega 
naselja, ki se bo ugotavljalo na podlagi zbranih Anketno/Pristopnih izjav;  
3. da bo izgradnja Omrežja potekala fazno, po posameznih zaključenih celotah;  
4. da se strinjam z plačilom priključnine (200 – 400 EUR)  
5. da Omrežje omogoča končnemu uporabniku prosto izbiro med operaterji, ki gostujejo v 
Omrežju;  
 
Zato podajam NEOBVEZNO anketno-pristopno izjavo, kot interesent/ka, kot pomoč družbi 

PRO2 za lažje planiranje načrtovanih investicij.  

Dne: _________________(2011) Podpis: ____________________  

_______________________________________________________________________________________________ 
Tel. 031 82 83 62, Internet- www.pro2.si, E-mail: info@pro2.si, TRR SI56 0600-0036-5556-342, Matična številka:3710491  
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Običaj Martinovega že tradicionalno 
v Kulturnem domu Moravče

Ob pobiranju pridelkov v letošnji jeseni smo lahko zaklju-
čili, da je bila letina splošno dobra. Tudi na Martinovem 
večeru v Moravčah predstavljeno briško vino, ki smo ga 
poskusili skupaj s poticami Podeželskih žena, je bilo slad-
ko. Tega dne je bilo v poznem popoldnevu in na večer na 
prostoru Kulturnega doma zelo živahno.
Naša občina je že sedmo leto povabila društva iz Morav-
ške doline, da predstavijo celoletno delo na stojnicah pod 
šotorom. Poleg predstavitve se ponujajo domači prigrizki 
in slaščice. Seveda se pričakuje tudi kapljica močnega, 
ki prežene jesenski mraz. Društva so se izkazala s pestro 
ponudbo. Že nekaj let se jim pridružijo sejmarji iz Lukovice, 
ki ponujajo domače pridelke. 

Po sejmu so se obiskovalci preselili v Kulturni dom, kjer 
sta vino in običaje na šaljiv način predstavila podžupan 
Brd, Jožko Zamer in njegov sodelavec iz Vinske kleti Brda. 
Močan aplavz so poželi za svoj skeč o nerodnem vojaškem 
naborniku člani društva KŠD Peče. Narodno-zabavni 
ansambel Minerali se je odlično vklopil v veselo vzdušje 

večera. Podeljena so bila priznanja Turističnega društva za 
najbolj urejene hiše v naši občini. Turistično društvo se je 
izkazalo tudi pri aranžiranju dvorane z jesenskimi motivi. 
Matična in podružnična šola Vrhpolje sta se predstavili s 
plesom učencev PŠ Miki pod vodstvom Damjane Berčič. 
Vezni tekst z vložki »starih resnic o vinu« je brala Tina 
Žnidar. Za Moravško Maro pa smo že vajeni, da s svojimi 
pevkami v stilu zabavnih ljudskih pesmi vedno poskrbi za 
navdušene obiskovalce. Z dinamičnim in dobro sprejetim 
nastopom so se tokrat prvič na odru predstavili folkloristi 
Društva upokojencev Moravče.
Z nekaj sladkega in rujno briško kapljico se je Martinovo 
zaključilo z družabnim srečanjem starih in na novo pri-
dobljenih znancev vse do poznih nočnih ur. Tako se je 
zopet pokazalo, da je Martinov sejem in Martinov večer 
priložnost za sprostitev, ki jo ljudje še kako potrebujejo. 
Občina se tega zaveda in tudi obisk je bil dober. Dobro 
slovensko vino pa vsekakor moramo ceniti. 

VR

CENTER ZA SOCIALNO DELO DOMŽALE
Ljubljanska 70 Domžale 1230 Domžale

Dne 01.01.2012 začne veljati Zakon o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev. V mesecu decembru 2011 
pričakujemo ogromno vlog za uveljavljanje različnih pravic (znižanje plačila vrtca, denarno socialna pomoč, 
zdravstveno zavarovanje…).

Da bi se izognili neprijetnemu čakanju v vrstah  za oddajo vloge, občane obveščamo, da je možno oddati vlogo 
po  Zakonu o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev na CSD Domžale v mesecu decembru tudi ob torkih in četrtkih 
od 08.00 do 15.00 ure.

REBOLJ PETER, direktor

www.moravce. si
11december 2011
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Janez Vetorazz – kamnosek
Kamen je v človeških srcih že od nekdaj zapisan kot nekaj 
trdnega, večnega, zanesljivega. Tako radi polagamo te-
meljne kamne, bodisi pri gradnji ali pa, ko gradimo nove 
medsebojne odnose. In tako radi komu rečemo, da je skala; 
trden in zanesljiv, da se nanj lahko opreš vedno, ko ga po-
trebuješ. Kako navezani smo na kamen svoje rojstne hiše, 
temeljni kamen svojega doma in nenazadnje tudi na tisti 
spomenik, ki nas na pokopališču spominja na naše drage. 
Kamen nas spremlja skozi celo življenje, kamnosek pa je 
tisti mojster, ki mu vdahne dušo in poskrbi, da zažari v vsej 
svoji lepoti. Pogovarjala sem se z g. Janezom Vetorazzom, 
po domače »Štancarjem« iz Peč.

G. Vetorazz, najprej mi prosim povejte, od kod izhaja 
vaš, za naše kraje, malo bolj nenavaden priimek?
Moj rod izhaja iz Italije, nekje iz okolice Trsta, natančno 
pa ne ve nihče. Italijani iz tistih krajev so bili kar po večini 
kamnoseki, po prvi svetovni vojni, pa so morali iti po svetu. 
Kakih pet jih je bilo, moj oče pa je pač pristal v Pečah; ne 
vem zakaj ravno tu. Danes sem jaz še edini Vetorazz…
In oče je odprl kamnoseško delavnico?
Vse se je začelo v Pečnarci (kamnolom nad Pečami op. 
av.); v Pečnarci in v drugem kamnolomu nad Klamfarjem. 
Tam so kopali t.i.  peški marmor. Oče je začel z delavnico, 
nadaljeval pa jo je kasneje moj polbrat Lojze, jaz sem v 
delavnici bolj pomagal. Dokler je bil v teh dveh kamno-
lomih še kamen, smo delali predvsem portale in stebre za 
hiše, ko pa je kamna zmanjkalo, pa smo vlivali spomenike 
iz cementa. Kasneje smo hodili v Podpeč po marmor.
Kakšna je bila vaša vloga v delavnici?
V delavnici sem predvsem pomagal bratu; največ sem brusil 
na stroj, prej pa smo vse brusili in žagali na roke. Delo je 
bilo zelo težko
Kakšen pa je bil pravzaprav postopek izdelave nekega 
izdelka?
Najprej je bilo treba kamen odžagat. Takrat smo vse še 
delali ročno; imeli smo dolge žage z dvema ročajema, 
žagati pa sta morala dva in včasih tudi celo noč, če ni šlo 
drugače. Potem je bilo treba kamen zbrusiti in tudi to smo 
delali ročno. Kasneje, ko je bila elektrika je bilo že druga-

če, bolje. Nazadnje smo v izdelek klesali črke in dodelali 
še druge manjše podrobnosti. Vsak izdelek smo doma že 
postavili, da smo videli, če paše skupaj. Moja hči se še 
dobro spomni, kako je enkrat, ko je bila še čisto majhna, 
prevrnila spomenik, ki naj bi šel čez nekaj dni k naročniku. 
Plošča je počila in moj brat je moral vse narediti še enkrat. 
Tudi črke, ki smo jih vklesali smo delali ročno. Moj brat je 
imel to vse v glavi. Nobenega vzorca, kakšne naj bi črke 
bile. Natančno je odmeril in izrisal in jih nato klesal. Za 
pozlato smo uporabljali lističe pravega zlata, ki smo jih s 
posebnim čopičem nanesli na črke, vtisnili vanje in nato 
očistili odvečno zlato. Moj drugi brat Ciril je delal vaze in 
druge bolj fine stvari, pri nas smo delali večje stvari. Po 
material smo takrat hodili še s konji v Ljubljano, pa tudi po 
izdelke so stranke hodile s konji, čeprav smo jih največkrat 
kar sami dostavili. Sosed tamle čez, Kotrov, je vozil s konji 
izdelke do naročnikov. 
Kje v okolici lahko vidimo izdelke iz vaše delavnice?
Tega je bilo veliko, vendar se z leti to porazgubi. Naredili 
smo portal pri stari Banturjevi gostilni v Pečah on stebre pri 
Gregovih svinjakih, iz naše delavnice pa je tudi miniaturen 
portal, ki je v OŠ Jurija Vege Moravče. 
Kakšen pa je bil sam poklic? Je bil v tistih časih spo-
štovan?
Poklic je bil zelo spoštovan. Vedno smo imeli veliko dela. 
Nikomur pa ne bi priporočal tega poklica. Delo je bilo 
zelo težko, res smo garali, dokler ni prišla elektrika in 
stroji. To so bile res muke in trdo delo. Zdaj je bolje. Kdor 
ima denar, si lahko kupi tak stroj, da iz njega pride že cel 
spomenik; nažagan, obrušen, vklesan in pozlačen, včasih 

Orodje na fotografiji: 1. Kladiva za ravnanje in nadaljnjo 
obdelavo kamna, 2. Dleta ali »majzli« za izdelovanje črk, 
3. Čopič za nanašanje zlata na črke, 4. Blazinica n kateri 
so imeli zlato, ki so ga uporabljali za pozlato. 5. Zlati lističi, 
6. Nož za rezanje zlatih lističev.
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pa smo tako trdo delali… Kamnoseštvo kot tako je izumrlo, 
nikogar več ne poznam, da bi delal na roke. Kamnosekov 
prej ni bilo veliko, zdaj pa jih je polno in se taka dejavnost 
niti ne bi obdržala.
Pa vas še kdaj mika, da bi vzeli orodje v roke?
Ne. Zdaj že kakih petnajst let ne delam več. Ko sem ostal 
sam, sem prenehal s to dejavnostjo. Naročnikov je bilo še 
kar nekaj, tudi po tem, ko sem prenehal z delom in še zdaj 
se vsake toliko kdo najde. Sam pa ne čutim več nobene želje 
po delu in ga niti ne pogrešam. Bilo je težko in naporno, pa 
tudi zdravje in leta so naredila svoje. Star sem že 81 let!

Gospod Vetorazz je kljub temu, da pravi, da se mu po 
kamnoseštvu ne toži kaj preveč, o svojem nekdanjem 
delu govoril s prav posebnim žarom, pa tudi grenkobo ob 
spominu na trdo delo. Kljub svoji starosti, je svoje nekdanje 
orodje v roke vzel s spretnostjo in energijo, ki je ne premore 
marsikdo od nas mlajših. Kamnoseštvo, kakršno je bilo 
v tistih časih, je res že izumrlo, toda dela kamnoseških 
mojstrov tistega časa, ne more ponoviti noben stroj in 
roke ne nadomesti elektrika. Naslonite se na star kamnit 
portal, z roko pobožajte skrbno in natančno vklesane črke 
in letnice in vedeli boste zakaj. 

Foto in tekst: Ajda Lalič

POLICIJA SVETUJE

PIROTEHNIKA, ALI JE RES POTREBNA ?

Kot vsako leto, tudi letos Policija opozarja na pravilno 
uporabo pirotehničnih sredstev, ter na do, da bi navedene 
predmete oziroma sredstva uporabljali v čimmanjši možni 
meri. Največji problem je uporaba navedenih izdelkov 
med mladoletniki in otroci, kjer največkrat prihaja tudi do 
hudih telesnih poškodb in invalidnosti. Tudi v Moravčah je 
prisotna navedena problematika, saj se dogaja, da otroci 
v šolo prinašajo navedene pirotehnične predmete, kjer 
jih prodajajo sošolcem itd. Policijska postaja Domžale bo 
zato v mesecu decembru poostrila nadzor nad uporabo in 
prodajo pirotehničnih izdelkov, prav tako bo v sodelovanju 
z osnovno šolo poskušala preprečiti, da bi otroci v šolo 
prinašali pirotehniko, ki predstavlja nevarnost za zdravje 
učencev. V nadaljevanju zato ne bo odveč nekaj nasvetov 
in zakonskih podlag, ki jih ureja zakonodaja na področju 
prodaje in uporabe pirotehničnih izdelkov.

Leta 2008 je bil uveljavljen novi Zakon o eksplozivih in 
pirotehničnih izdelkih (Uradni list RS 35/2008). Najpo-
membnejša novost na področju pirotehničnih izdelkov se 
nanaša na prepoved prodaje, posesti in uporabe ognje-
metnih izdelkov kategorije 2 in 3, katerih glavni učinek 
je pok (najpogosteje so to petarde najrazličnejših oblik 
in moči).
• Pirotehničnih izdelkov kategorije 1 ni dovoljeno pro-

dajati mlajšim od 14 let. Gre za ognjemetne izdelke, 
ki predstavljajo zelo majhno nevarnost, povzročajo 
zanemarljivo raven hrupa in so namenjeni uporabi v 
strnjenih naseljih, vključno z ognjemetnimi izdelki, ki so 
namenjeni uporabi v stanovanjskih zgradbah in drugih 
zaprtih prostorih. Tipični izdelki so bengalske vžigalice, 
pokajoči vložki za cigarete, pasje bombice, vžigalice s 
pokom itd.

• Izdelkov kategorije 2 ni dovoljeno prodajati mlajšim 
od 16 let. Gre za ognjemetne izdelke, ki predstavljajo 
majhno nevarnost in povzročajo nizko raven hrupa in so 
namenjeni uporabi na omejenih območjih na prostem. 
Tipični izdelki so rimske svečke, majhna ognjemetna 
kolesa, bengalične bakle, baterije in kombinacije, ra-

kete itd. 
• Izdelkov kategorije P 1, T 1 in baterij ter kombinacij 

kategorije 3 do 1000g neto mase eksplozivnih snovi 
in fontan kategorije 3 do 750g neto mase eksplozivnih 
snovi pa ni dovoljeno prodajati osebam, mlajšim od 18 
let.

 
Uporaba pirotehničnih izdelkov kategorije 1, katerih glavni 
učinek je pok, je dovoljena le od 26. decembra do 2. ja-
nuarja, pa tudi takrat teh izdelkov ni dovoljeno uporabljati 
v strnjenih stanovanjskih naseljih, v zgradbah in vseh 
zaprtih prostorih, v bližini bolnišnic, v prevoznih sredstvih 
za potniški promet in na površinah, na katerih potekajo 
javna zbiranja. V stanovanjskih zgradbah in drugih zaprtih 
prostorih je dovoljeno uporabljati le ognjemetne izdelke 
kategorije 1, ki so namenjeni takšni uporabi. Izdelki so v 
ta namen tudi označeni.
 Mladoletnikom do 14. oziroma 16. leta starosti je dovo-
ljeno uporabljati pirotehnične izdelke kategorij 1 in 2 le 
pod nadzorstvom staršev ali skrbnikov.

Prepovedana je predelava, uporaba v drugih predmetih, 
lastna izdelava ter preprodaja pirotehničnih izdelkov. V 
policiji ugotavljamo, da je največ poškodb ravno pri takšni 
prepovedani uporabi izdelkov in uporabi pirotehničnih 
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izdelkov, ki niso bili kupljeni v prodajalnah z dovoljenjem 
pristojnega organa oz. so bili kupljeni na črnem trgu.
Nepremišljena, neprevidna in objestna uporaba piro-
tehničnih izdelkov pogosto povzroči telesne poškodbe 
(opekline, raztrganine rok, poškodbe oči itd.), moti živali 
ter onesnažuje okolje.
Policisti bodo dosledno ukrepali proti vsem, ki bodo kršili 
določbe o uporabi pirotehničnih izdelkov. Za posameznike 
je predvidena globa od 400 do 1200 evrov.
Neprimerna uporaba pirotehničnih izdelkov je problem 

vseh, zato prosimo starše, skrbnike, učitelje in vzgojitelje, 
da opozarjajo na nevarnosti in možne posledice.
 
Ne meči petard! Če se tej izkušnji ne moreš upreti, piro-
tehnične izdelke uporabljaj tako, da to drugih ne moti in 
ne ogroža. Mnogim državljanom je namreč uporaba piro-
tehničnih izdelkov neprijetna in jim vzbuja strah, nelagodje 
in občutek nevarnosti! 

Vir; gradivo MNZ-Policija 

Uspehi PGD Velika vas v letu 2011
Kot prejšnja leta so tudi letos v PGD Velika vas veliko 
časa vložili v priprave na vse vrste gasilskih tekmovanj. 
Kot ponavadi je bilo na tekmovanjih nekaj sreče, nekaj 
nesreče, v vseh primerih pa pridobljenega veliko novega 
znanja ter izkušenj.
Najbolj aktivna je bila ekipa članov A, ki so sezono začeli s 
1. mestom na občinskem gasilskem tekmovanju ter uvrsti-
tvijo na regijsko tekmovanje. Tradicionalno so se udeležili 
tekmovanja za pokal Planine ter osvojili 3. mesto. Udeležili 
so se tudi tekme za pokal GZS v Škofji vasi ter med  naj-
boljšimi slovenskimi ekipami osvojili odlično 10. mesto. 
Na tekmi, ki je potekala v sklopu dni zaščite in reševanja 
v Kopru, so imeli člani A  nekaj smole vendar vseeno do-
segli 23. izmed 36. mest. Smola se je nadaljevala tudi na 
regijskem tekmovanju, vendar je ekipa kljub napakam in 
težavam končala vajo na 15. mestu. Za konec sezone se 
je ekipa članov A udeležila še mokre vaje za pokal Staša 
Lebarja ter osvojila 3. mesto med vsemi člani.
Tekme za pokal Staša Lebarja se je udeležila tudi ekipa 
članov B in pokazala, da lahko kljub nepredvidljivim do-
godkom ostanejo zbrani ter vajo dokončajo.
Društvu je prvič v zgodovini uspelo sestaviti ekipo članic 
B, rezultati priprav in samo iniciative članic ter njihovega 
mentorja pa so se pokazali že na prvi tekmi. Ekipa je 
osvojila 1. mesto na občinskem tekmovanju ter se tako 

takoj uvrstila na regijsko tekmovanje. Na žalost se, zaradi 
poškodbe, ekipa ni mogla udeležiti regijskega tekmova-
nja, se je pa, v nekoliko spremenjeni postavi, udeležila 
tekmovanja za pokal Staša Lebarja v Moravčah in vajo 
uspešno zaključila.
Na tekmovanjih so sodelovali tudi najmlajši ter začeli z 
odličnim 2. mestom mlajših pionirjev ter 2. in 4. mestom 
starejših pionirjev na občinski orientaciji. Ekipa mlajših 
pionirjev ter ekipa starejših pionirjev sta se tako uvrstili 
in udeležili tudi regijskega tekmovanja v orientaciji. Ekipi 
mlajših in starejših pionirjev sta se udeležili regijskega 
tekmovanja  članov društev mladi gasilec ter svoji šoli pri-
borili lepe rezultate. Ekipa starejših pionirjev se je udeležila 
občinskega kviza ter dosegla 4. mesto. Na koncu sezone, 
se je ekipa mlajših pionirjev udeležila tudi regijskega 
kviza ter edina v svoji kategoriji zastopala GZ Moravče. 
Kot prva ekipa mlajših pionirjev v zgodovini društva, ki se 
je udeležila regijskega kviza, je pokazala veliko voljo ter 
pripravljenost na učenje.
Poleg tekmovanj se je v društvu dogajalo še veliko več, vse 
z namenom druženja, fizične ter psihične pripravljenosti 
gasilk in gasilcev ter na splošno z namenom zagotavljana 
požarne varnosti na območju delovanja društva.

MM & DD

Ogenj v daljavi prasketa, 
zvezda vrh božičnega drevesa se lesketa!
Naj Vam ta zvezda prinese svetle dni,
naj sreča zasije skozi vaše oči.
Naj novo leto odnese skrbi...
prinese čim več dobrih stvari, 
kar Vam srce poželi, naj se izpolni...

PGD VELIKA VAS

Vsem občankam in občanom 
občine Moravče voščimo 
vesele božične praznike, 

obilo sreče in zadovoljstva v 
letu 2012.

Ob tej priliki se vam 
zahvaljujemo za vso finančno 
pomoč in podporo, ki ste jo 

namenili društvu.
Prostovoljno gasilsko 

društvo Moravče
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Delavnica izdelovanja novoletnih 
voščilnic
KŠD Peče je v soboto. 19. 11. 2011 že tretje leto zapored 
organiziralo delavnico izdelovanja novoletnih voščilnic, ki 
je tudi dobrodelno naravnana. Pri organizaciji delavnice 
sodelujemo s KORK Peče, saj vse izdelane voščilnice poda-
rimo njim, oni pa jih za praznike pošljejo starejšim krajanom 
iz našega kraja. Odziva je vsako leto več. V časih, ko smo 
prezaposleni, da bi se za trenutek ustavili, otroci pa so vse 

preveč obkroženi z računalniki, pride prav priložnost, ko 
se lahko odklopimo od skrbi, ustvarjamo in poklepetamo.  
V veselje nam je, da se delavnice vsako leto udeleži vse več 
otrok in, da so pripravljeni svoje izdelke podariti za dober 
namen. Upamo, da bomo tudi na tak način pripomogli k 
temu, da bodo tudi naslednje generacije za sočloveka še 
pripravljene kaj storiti tudi zastonj. 

Ajda Lalič

Prostovoljno gasilsko društvo Velika vas je 
tudi letos organiziralo novoletne delavnice, 
kjer se je letos zbralo okrog 30 ustvarjalcev 
iz okoliških vasi.
V soboto, 26. novembra ob 15.00 so nas 
v prijetnih prostorih gasilskega društva 
pričakali domači piškoti in ostali priboljški, 
predvsem pa polne mize ustvarjalniškega 
materiala. Material je priskrbelo prostovolj-
no gasilsko društvo Velika vas, ženske člani-
ce gasilskega društva pa so nam priskrbele 
tudi raznovrstne naravne materiale, kot so 
posušeni cvetovi, zelenje, storži in orehi,  da 
so bili naši izdelki še bolj zanimivi. 
V prijetnem vzdušju je tako nastalo veliko 
zanimivih adventih venčkov, voščilnic, 
raznoraznih okraskov in številnih drugih 
izdelkov.
Delavnic so bili še posebej veseli otroci, 
izpod katerih prstkov so nastajale najbolj 
domiselne ustvarjalnosti. 

Katja Ribič

Delavnica novoletnih 
voščilnic v PGD Krašce

V soboto, 3.12.2011, je ponovno potekala delavnica novo-
letnih voščilnic v organizaciji članic PGD Krašce. Tudi letos 
se je je gasilski podmladek udeležil v lepem številu  ter 
dokazal, da poleg obsežnega gasilskega znanja premore 
tudi veliko mero ustvarjalnosti. Izpod prstov mladih ustvar-
jalcev so nastajali lični izdelki z božičnimi in novoletnimi 

motivi, ki so jih pospremili z lepimi željami ob prihajajočih 
praznikih. Tako kot mladi gasilci pa tudi njihovi starejši 
tovariši želijo vsem 

VESELE PRAZNIKE 
TER SREČNO IN PREDVSEM 

VARNO LETO 2012.

PGD Krašce

Novoletne delavnice v Veliki vasi
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V društvu Rokodelcev moravške doline se vseskozi odvijajo 
različni dogodki. Vsak mesec 2 delavnici, na katerih se 
predstavijo različne tehnike ročnega izdelovanja različnih 
predmetov. Trudimo se dogajanje na delavnicah povezo-
vati s časom primerno temo, saj ta potem z novimi izdelki 
še bolj zaživi in doda času poseben pridih in lastne, ročno 
izdelane izdelke, ki krasijo naše domove, osrečujejo naše 
prijateje ali jih namenimo za poslovna darila ali preprosto 
za obdarovanje ljudi, katere pogosto obiščemo tudi v tujini. 
Ni skrivnost, da se vseskozi trudimo tudi za povezovanje z 
ostalimi nevladnimi organizacijami, tesno sodelujemo tudi 
z osnovno šolo. Radi pa priskočimo na pomoč tudi ostalim 
znanja željnim posameznikom ali skupinam, katere z veseljem 
naučimo tudi kakšnega novega postoka izdelovanja in tako 
širimo in ohranjamo zavest o zopet čedalje bolj spoštovanih 
kakovostnih, ročno izdelanih izdelkih. Letos smo se za vse še 
posebno potrudili in nekaj naših znanj strnili v letni koledar 
za leto 2012, ki ga krasijo slike postopkov izdelave izdelkov, 
primernih tekočemu mesecu. Čudovite slike in ročna dela, ki 
vas bodo spremljala skozi vse leto in opominjala, da imamo 
roke tudi za to da z njimi ustvarjamo, ob tem pa ne pozabi-
mo na delitev nežnosti do naših bližnjih. Naš koledar lahko 
naročite pri predsednici društva, gospe Branki, na telefonski 
številki 041-283-801 ali na sedežu društva. Z veseljem vas 
bomo usmerili, do najbližje rokodelke, ki vam bo z veseljem 
pomagala do rokodelskega koledarja. Upam, da bo tudi 
vas razveselil prav do te mere, da boste njegove fotografije 
občudovali in jih z veseljem delili z ostalimi. Zahvaljujemo se 
vsem, ki so nam pomagali pri njegovem nastajanju, vsem 
Vam pa SREČNO 2012!

Eva BABNIK

Rokodelci letos ponosni na 
izid koledarja za leto 2012

Slovenski radioamaterji po radij-
skih valovih posredovali 30.000 

gesel o nevarnosti diabetesa
»Zaradi sladkorne bolezni umre 1 oseba vsakih 8 
sekund. Prevzemite nadzor nad sladkorno bolezni-
jo. Ukrepajte takoj!« To letošnje geslo Mednarodne 
diabetične federacije, je le eno od sporočil, ki so ga 
radioamaterji iz Radomelj in Moravč v zadnjih letih od-
dajali v »eter.« Na tak način so že 13 leto zaporedoma 
počastili 14. november, Svetovni dan diabetesa ter 
istočasno na to nevarno bolezen opozarjali na tisoče 
sogovornikov in poslušalcev. 
S tovrstnim načinom osveščanja, ki ga društvi izvajata 
pod pokroviteljstvom SLODA - Zveze društev diabetikov 
Slovenije, IDF - Mednarodne diabetične federacije in 
ZRS - Zveze radioamaterjev Slovenije, so radioamaterji 
pričeli leta 1999, na pobudo tedanjega predsednika 
SLODA Jožeta Snoja, radomeljskega radioamaterja. 

V zadnjih letih je slovenska radioamaterska pozivna 
znaka S55T in S50G za namen sporočanja gesel upo-
rabilo skupno že preko 70 članov raznih slovenskih 
radioklubov, udeležencev akcije. 
Letošnje leto so bili pri delu še posebej uspešni 
naši mladi radioamaterji Vito Kregar, Nejc Šircelj in 
Simon-Luka Vrečar, ki so pripomogli k oddaji preko 
2500 sporočil. Na njihovo udeležbo računamo tudi 
v naslednjih letih. 
Ob obiskih mladih, smo jim poleg namena sporočila 
in pogovorov o diabetesu, razložili tudi pomen radio-
amaterstva, ki je ljubiteljstvo, nepoklicno ukvarjanje 
z radijem oziroma radijsko tehniko, ki je več kot hobi 
in pri katerem gre za aktivnost, gibanje, organizacijo, 
ljubezen in tehnično razmišljanje več kot treh milijonov 
ljudi obeh spolov, različnih starosti, ras, ver in poklicev 
v vseh državah sveta…in dejavnost, ki širi obzorja ob 
učenju povezovanja novodobne tehnike med seboj.
Med 200 združenji članic Mednarodne zveze za slad-
korno bolezen, ki aktivno deluje v več kot 160 državah, 
je Slovenija edina, ki proslavlja ta dan tudi na radioama-
terskih valovih. V tem času so radioamaterji v kontaktih 
srečavali na tisoče ljudi, ki so tudi sami diabetiki, ali 
pa imajo diabetike med svojimi sorodniki. SLODA in 
radioamaterji so za svoje delo prejeli priznanje IDF za 
unikatno idejo.

Radioamaterski 73, Vitomir Kregar, S56M
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Članice in člani Društva upokojencev Moravče so se na 
prednovoletnem srečanje zbrali v lepem številu. Najprej so 
si ogledali nastop društvene folklorne skupine in poslušali 
nastop društvenega pevskega zbora. Ob tej priliki so bila 
podeljena priznanja  Javnega sklada RS za kulturne dejav-
nosti, izpostava Domžale, za pevke in pevce, ki so v zboru 
orali ledino pred 25. leti. Priznanja so dobili: Janez Cerar, 
Marija Cerar, Dorčka Kozmelj, Jožefa Lunder, Štefka Otolani 

,Vida Per, Štefka Rebolj, Ljudmila Slapnik in Jožefa Smole. 
Seznanili so se tudi z dejavnostmi v društvu čez leto.
Po uradnem delu je seveda sledila zabava. Tokrat niso 
plesali le folkoristi, ampak so se pošteno razmigali tudi 
ostali. Pa tudi mudilo se jim ni domov. »Dobra volja je 
najbolja,« pravijo celo zdravniki. Če bo posreči, se srečajo 
tudi prihodnje leto.

VR

Prednovoletno srečanje Društva upokojencev

Člani sekcije ko-
lesarjev in poho-
dnikov Društva 
upokojencev Vir 
radi pridemo na 
Moravško. Izbra-
li smo lep dan 
in se že ob 8. 
uri zbrali na zbir-
nem mestu ter 
se z avtomobili 
odpeljali do Mo-
ravč. Privoščili 
smo si kavico in 
si ogledali Mo-
ravče, saj se je 
v bližini Moravč 
rodil marsikateri 
od naših poho-
dnikov. Pot smo 
nadaljevali do 
Pogleda, nato pa peš na Mohor, kjer smo si ogledali 
cerkev in okolico. Imeli smo prelep razgled na okoliške 
hribe in vasi.
Potem pa smo bili še prijetno presenečeni, ker so na 
Mohor ravno tedaj prišli peš tudi malčki iz vrtca s tremi 
vzgojiteljicami. Med pogovorom so nam povedali, da se 
imajo tudi oni lepo in, da imajo radi naravo. Ob koncu so 

nam zapeli lepo pesmico, ki nam je segla v srce. Za spomin 
smo se skupaj fotografirali.
Malčkom in vzgojiteljicam še enkrat hvala za tako prečudo-
vit dan. Potem smo odšli vsak na svojo stran, oni razigrano 
novim doživetjem nasproti, mi pa, zadovoljni z izletom, do 
avtomobilov in proti domu. 

Pohodniki in kolesarji DU Vir

Virski kolesarji in pohodniki na Sv. Mohorju
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Slovesna akademija ob petnajstletnici 
društva napolnila dvorano

V nedeljo, 27. novembra popoldne, ko je zima že začela 
kazati svoje zobe, je navdušenje ljubiteljev pete, pisane in 
govorjene besede preplavilo kulturni dom.
Kulturno izobraževalno društvo Limbar, ki ga sestavljajo 
Komorni zbor Limbar, odrasla in otroška dramska skupi-
na ter otroške ustvarjalnice,  je petnajstletnico svojega 
delovanja obeležilo na odru kulturnega doma Moravče s 
predstavitvijo nove zgoščenke komornega zbora, jubilejno 
predstavitveno knjižico, pregledno razstavo in kalejdosko-
pom delovanja.

Za uvod v praznovanje je z odra iz grl pevcev, ki  sestavljajo 
zbor že  od samega začetka,  zadonela pesem, ki so jo kot 
prvo zapeli na koncertu pred 15. leti  z naslovom Dober 
večer, Bog daj. Po pozdravu in spodbudnem nagovoru 
predsednice društva gospe Ljudmile Novak je sledila 
kronološka predstavitev delovanja celotnega društva z 
izvrstnimi nastopi gledališčnikov.
Občutek za humor, zagnanost, ljubezen do slovenske 
besede, glasbe, kulture in dediščine so glavne razlogi, da 
društvo obstaja in dosega uspehe na vseh področjih svo-
jega delovanja. Razprodane predstave, koncerti, številni 
nastopi doma in drugod po Sloveniji in v tujini, so dokaz, 
da je delo društva potrebno, zaželeno in kakovostno. Člane 
društva povezujejo pesem, igra, vaje, nastopi, delavnice, 
sestanki in tudi prijetna druženja ob srečnih dogodkih in 
po dobro opravljenem delu. 
Davnega leta 1996 je bil ustanovljen Komorni zbor Limbar 
z zborovodkinjo Elizabeto Kunavar, ki je skrbno izbrala in 
vodila svoje pevce.  Kmalu je postal najboljši zbor Mo-
ravške doline, večkrat najboljši zbor Gorenjske, ponaša 
pa se tudi z nekaterimi priznanji z najvidnejših državnih 
pevskih tekmovanj. Svojo pesem je ponesel tudi po svetu 
in gostoval v mnogih evropskih državah in v evropskem 
parlamentu. Vodenje zbora je v zadnjem času prevzel pro-
fesor glasbe Tomaž Pirnat, ki z natančnostjo in strokovno 
odličnostjo nadaljuje delo svoje predhodnice Elizabete. 
Na prireditvi  je zbor predstavil svojo drugo zgoščenko 
Že spet cvetijo Limbarji. 

Za zborom se je rodila dramska skupina in tako prekinila 
večletni molk igralske tradicije, ki je bila v preteklosti v 
Moravčah zelo živa. Njihova prva igra moravškega avtorja 
Frana Detele Učenjak je presenetila gledalce in jih navdu-
šila tudi za ogled naših naslednjih iger: Veriga, Gosposka 
kmetija, Naš naraščaj, Lumpacij Vagabund. Zvestoba 
običajem, dediščini in dogodkom iz domačega kraja je 
botrovala rojstvu igram, ki jih je napisala predsednica 
društva kot režiserka, skupaj pa smo jih dopolnjevali in 
pilili do popolnosti. To so bile  igre Umetnik na poiskanju, 

Razkritje na gori Limbarski, Mlin na Rači in Sedma (no)
sila. Našo predzadnjo igro Grajski vrtnar pa smo prestavili 
na grad Tuštanj, kjer sta se vsebina in grajsko okolje lepo 
zlila v celoto. 
V društvu smo veseli, je poudarila predsednica Novakova, 
da se je odrasli igralski skupini pridružila še otroška dram-
ska skupina, ki vsako leto pomaga sv. Miklavžu, ko obišče 
otroke v moravški cerkvi, včasih pa tudi kje drugje. Na sre-
čo imamo potrpežljive mentorice, Marjeto Capuder, Fani 
Capuder in Tatiano Javoršek, ki znajo ukrotiti tudi veliko 
skupino otrok in jih celo naučiti, da zapojejo, zaplešejo in 
zaigrajo kot uglašen orkester, od najmanjših predšolskih 
otrok, do največjih in že skoraj odraslih. Pekarna Mišmaš; 
Ariela, mala morska deklica, ki je do solz ganila najmlaj-
še, mlade, srednjo generacijo  in stare; ter Grdi raček so 
predstave, ki so to dvorano večkrat dodobra napolnile, 
odpravili pa so se tudi na gostovanja.
V zadnjem času smo, kot je nadaljevala predsednica dru-
štva, z Ireno Malovrh dobili tudi odlično mentorico otro-
ških ustvarjalnic, ki zaživijo med počitnicami. Ustvarjajo 
čudovite izdelke, med katerimi so bile še posebej pohva-
ljene voščilnice za materinski dan in božične praznike. V 
sodelovanju z OŠ Jurija Vege Moravče, drugimi društvi in 
posamezniki, ki delujejo na širšem območju Moravč, smo 
poleti organizirali dvotedenske počitniške delavnice, nad 
katerimi so bili otroci zelo navdušeni.
Nekaj let zapovrstjo je društvo organiziralo kulturno in 
športno rekreativno prireditev v spomin na Friderika Ba-
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rago, Baragov večer in Baragov duatlon. Prireditev je bila 
z organizacijskega vidika zelo zahtevna, zato je društvo 
ostalo pri kulturi, ki je članom društva najbližja, delo pa 
bolj utečeno in ustvarjalno. Društvo je izdalo tudi tri knjige. 
Pesniški zbirki Jožeta Urbanije Limbarskega z naslovom  
Ti bodi moj vodnik in pesmi Ignacija Lavriča z naslovom 
Kot solza, Bog, je moja domovina, igre ustvarjene pose-
bej za društvo pa so izšle v knjigi z naslovom Tri igre z 
Moravškega. 
Sledile so zahvale zaslužnim članom društva in zunanjim 
članom, ki s svojim prispevkom prav tako omogočajo in 
olajšajo delovanje društva. Zato je predsednica, da ne 

bi koga pozabila, za konec izrekla velik HVALA vsem, ki 
prispevajo svoj delež k delovanju društva.
Po čestitkah društev, pevskih zborov, občine in številnih 
drugih, ki  cenijo delo društva, je sledil sproščen klepet v 
avli, kjer je bila na ogled razstava o delovanju posameznih 
vej društva, ni manjkal tudi slan in sladek prigrizek ter 
slavnostna torta.
Želimo si, da bi lahko še naprej razvijali svoje talente in 
ustvarjalnost v okviru KID Limbar Moravče in s tem naredili 
veselje tudi vsem vam, ki nas podpirate in poslušate. 
Naj v Moravški dolini še naprej cvetijo Limbarji!

Irena Malovrh

Velik uspeh mladih Moravčanov
Koncert ob peti obletnici delovanja ansambla Moravški trio!

Skupina Gadi, ansambel 
Popotniki, Pajdaši, Graj-
ski oktet, Julija in Nataša 
iz Vokalne skupine Oda, 
Domen Hren ter vsaj 
200 ljubiteljev narodno-
zabavne glasbe se je 
zbralo v Kulturnem domu 
Moravče v petek, 2. de-
cembra, da bi proslavili 
že peto obletnico delova-
nja narodno zabavnega 
ansambla Moravški trio. 
Brata Primož in Klemen 
Logaj  ter Robert Ko-
derman so se spoznali 
na odru pri uprizoritvi  
igre Županova Micka. Združila jih je želja, da bi ustvarili 
ansambel in tako so po komaj štirinajstih dneh vaje pr-
vič   nastopili na prvi prireditvi Slovo poletju z glasbo.  S 
pomočjo mentorja Milana Kokalja so v petih letih postali 
odličen  ansambel z ogromnim narodno-zabavnim reperto-
arjem. Med tednom hodijo v šolo in pridno vadijo, vikende 
pa preživijo na nastopih po Sloveniji.  Nastopili so že na 
več  veselicah, prireditvi Pohod po nagelj na Limbarsko 
goro,  na kmetijskem sejmu v Komendi, redno spremlja-
jo MPZDU Moravče na nastopih, sodelujejo z vokalno 
skupino Oda, igrajo na obletnicah in rojstnih dnevih in 
še bi lahko naštevali. Pohvalijo pa se lahko tudi z dvema 
lastnima skladbama: Adijo  Primorka in Na obvoznc, ki 
je Klemnova lastna skladba.  Peta obletnica delovanja je 
dolga doba delovanja mladega ansambla, njihovo uspe-
šnost pa povečujejo  prijateljske vezi. Na svoj koncert so se 
odločili povabiti ansamble, ki so jih spoznali na koncertih 
in festivalih. Tako so z njimi praznovali Gadi in Pajdaši in 
Grajski oktet.  Skupaj s pevkama Julijo in Natašo so se 
poklonili spominu na legendo narodno-zabavne glasbe, 
Lojzetu Slaku. Vrhunec koncerta so bile skupne pesmi s 
ansamblom Popotniki, koncert pa so zaključili skupaj s 
Pajdaši in legendarno Golico. Večer je popestril Domen 
Hren, televizijski voditelj oddaj na TV Golica.   Moravški 
trio se je zahvalil vsem svojim sponzorjem za sodelova-
nje in podporo. Posebne zahvale so šle Društvu krajanov 

Limbarska gora, ki jih vsako leto povabi na prireditev, ter 
pevkama skupine Oda. Za  avdio in video predstavitev 
skrbi Blaž Logaj, ki ureja tudi njihovo uradno spletno stran.  
Fantom je ob tej priložnosti povedal, da ga sodelovanje 
z njimi osrečuje in jim zaželel dobre prijateljske odnose.  
Milan Kokalj pa jim je podal na srce, naj ne igrajo inštru-
menta, temveč glasbo. Povedal je, da so fantje poslušni 
in dovzetni za nasvete. Ponosen je na njih in vse kar so 
ustvarili. Pomagal jim je tudi pri ustvarjanju njihovih av-
torskih skladb. Vsakemu izmed omenjenih se je Moravški 
trio zahvalil z darilom. Zahvalili so se tudi svojim staršem, 
ki jih podpirajo in spodbujajo. Miha Toman se je, kot pred-
stavnik DK Limbarska gora, zahvalil fantom za sodelovanje 
kar v verzih, ki jih je spisala Francka Toman. Čestital jim 
je tudi župan, g. Martin Rebolj in predstavnika mešanega 
pevskega zbora društva upokojencev Moravče  in vokalne 
skupine Oda.  Med obiskovalci je bilo zelo veliko mladih.  
Moravški trio je svojo glasbeno pot v petih letih dobro 
začel, se izpopolnil na področju igranja in petja in pridobil 
veliko izkušenj na področju zabavanja ljudi  in ustvarjanja 
glasbe.  Petkov koncert je bil velik uspeh za tako mlado 
zasedbo, velika udeležba na koncertu pa je pokazala, da 
so mladi na pravi poti do uspeha in prepoznavnosti.  Če 
hočete imeti hudo norijo, ali pa poslušati le nežno melo-
dijo, kar pokličite Moravški trio! Fantje srečno! 

Irena Ravnikar, foto: Vesna Petrc
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Haj hi, haj ho, brez vas nam ne bi šlo!

V soboto, 10. 12. 2011 je otroška dramska skupina KŠD 
Peče zadnjič uprizorila svojo prvo otroško celovečerno 
predstavo Sneguljčica in sedem palčkov. Kot že rečeno, 
je bil to za KŠD Peče prvi tovrsten projekt in na začetku še 
sami nismo vedeli, če nam bo sploh uspelo, pa nam je! Za 
to pa nismo zaslužni le tisti, ki smo predstavo ustvarjali ali 
odigrali, ampak še cel kup drugih ljudi, ki so nam na kakr-
šenkoli način pomagali. Menimo, da je prav, da se zahva-
limo vsem tistim, brez katerih zares ne bi šlo. Najprej gre 
zahvala Mateji Vesel za čudovite maske, ki so naredile našo 
predstavo še bolj posebno in Mariji Brvar za pomoč pri 
šivanju kostumov. Hvala Nuški Mlekuž, ki je poskrbela za 
plesne vložke in Miru Kosu, ki nam je pomagal pri izdelavi 
scene. Hvala Jelki Lalič, ki je poskrbela za vabila in gledali-
ške liste in Jančar Robiju za prevoz scene. Hvala gospodu 
župniku Francu Povirku in ge. Mariji za razumevanje in 
sodelovanje, hvala PGD Peče in predsedniku Janezu Avblju 
za uporabo dvorane, hvala predsedniku KŠD Peče Robiju 
Jesenšku in ostalim v upravnem odboru za zaupanje in 

podporo. Hvala tudi Milanu Kokalju iz Moravč za pomoč 
in za posnetek predstave, hvala Marjeti Capuder iz KID 
Limbar za spodbudne besede in hvala g. županu Martinu 
Rebolju in ge. Vojki za obisk predstave in podporo. Hvala 
g. Valentinu Kralju iz KD Mlinše za sodelovanje in gosto-
ljubje. Hvala vzgojiteljicam in učiteljicam naših igralcev, 
ki so prišle podpret svoje učence na predstave in za vse 
lepe besede. Hvala tudi vsem gledalcem, ki ste  napolnili 
dvorane v Pečah, Moravčah in na Mlinšah. Nazadnje pa 
hvala vsem očkom in mamicam naših malih igralcev za 
ves čas, podporo, potrpljenje, pomoč, sodelovanje in za-
upanje, ki ste ga izkazali, pa tudi družinam in partnerjem 
vseh nas, ki smo predstavo pripravljale. V projekt smo 
vložile veliko časa in zato se zahvaljujemo vsem, ki so bili 
morda zaradi tega kdaj prikrajšani. Še enkrat hvala vsem 
naštetim in tudi komu, ki smo ga morda pozabili; brez vas 
nam ne bi uspelo. 

Ajda Lalič

Miklavžev koncert

Že skoraj tradicionalen Miklavžev koncert smo v Pečah 
letos organizirali v soboto, 10.12. 2012. V dvorani Gasil-
skega doma v Pečah je tokrat rdečo nit celega koncerta 
predstavljal Joc bend, svež in mlad ansambel, katerega 
vodja pa je že prekaljen glasbenik, domačin Jože Vider-
gar, ki je odraščal v sosednjih Zg. Kosezah. S pomočjo 
številnih izkušenj s področja različnih glasbenih zvrsti in 
tudi lastnega talenta, je pred kratkim ustanovil svoj lasten 
ansambel, ki se kljub kratki skupni poti, lahko pohvali s 
kvalitetno glasbo in še posebej opaznim lepim petjem. 
Domačini v občinstvu smo hudomušno ugotovili, da lepo 
petje ni pravzaprav nič presenetljivega, če je v ansamblu 
tudi četrtina Peškega okteta. Člana ansambla sta namreč 
tudi naša Andrej in Miha Gabršek. Poleg glavnih gostov, 

so nastopili še odlični Leseni rogisti, katerih glasba niko-
gar ne pusti ravnodušnega, vedno znova pa občinstvo 
navdušijo tudi čudovito izdelani in poslikani leseni rogo-
vi. Seveda koncert ni minil niti brez nastopa domačega 
Peškega okteta, ki je zapel tudi skupaj z Joc bendom. 
Večer, ki nam je postregel s kar nekaj presenečenji, je 
povezoval nepogrešljivi Franc Lajevec, med drugim pa sta 
se ga udeležila tudi g. župan in soproga. Tudi po koncu 
uradnega dela prireditve še nismo odšli domov, saj Jože 
harmonike ne odloži kar tako. Priložnosti za petje, ples in 
prijetno druženje je bilo dovolj in upamo, da se ta prijetna 
prireditev ponovi tudi prihodnje leto.

Ajda Lalič
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MIKLAVŽEVANJA

Miklavževanje v Moravčah
Miklavž je še danes eden najbolj priljubljenih svetnikov. 
S posebnim veseljem ga pričakujejo otroci, odrasli se ga 
pa tudi nič ne branijo. Na večer pred njegovim godom 
prinaša darove, pridne nagrajuje, poredne pa prepusti 
kaznim svojih spremljevalcev, parkeljnov. 
Dobrotnik, Sveti Miklavž, nas je tudi letos obiskal v žu-
pnijski cerkvi sv. Martina v Moravčah. Njegova dobrota je 
zares velika, vsem obiskovalcem, majhnim in velikim, je 
podaril igrico “MIKLAVŽ”, v izvedbi dramske skupine KID 
Limbar. Letošnja zanimiva igrica je govorila o nebesih, 
pridnih angelcih, napornem delu svetega Petra, ki se mora 
pošteno potruditi, da posluša pripoved umrlih prišlekov 
in jim dopove, v katerem delu nebes, vic ali pekla bodo 
od slej bivali. Petrov posebni odposlanec, Dobrinček, se 
vsako leto pred godom svetega Miklavža spusti na Zemljo. 
Njegova naloga je, da obišče otroke in jim naroči, kako 
morajo biti pridni, ubogljivi, ker bo samo tako Miklavž 
prišel in jih obdaril. Ker je sveti Miklavž res prišel, lahko 
sklepamo, da so otroci v Moravčah pridni, delavni, radi 
ubogajo, se radi učijo, ...
Miklavž je obdaril vse otroke, male in velike ter člane Vera 
in luč. Pozabil pa ni na otroški pevski zbor “Zvonček”, ki je 
s svojim petjem navdušil svetega Miklavža in vse prisotne, 

tako kot vsa ta leta odslej.
Miklavžu so pomagali njegovi skrbni pomočniki: gospe 
iz župnijske Karitas Moravče, članice župnijskega pasto-
ralnega sveta, gospod župnik Kancijan Čižman, dobre 
gospodinje in mnogi drugi dobri ljudje. Finančno pa so 
pomagali:  župnijska Karitas Moravče, župnija Moravče 
in  Občina Moravče.

Fani Capuder, Foto: Ljudmila Novak

Sveti Miklavž na Vrhpoljah
Otroci POŠ Vrhpolje so se pod vodstvom učiteljice Fani 
Pačnik predstavili s čudovito igrico. Res v veselje je bilo 
gledati naše osnovnošolce kako pridno so se naučili kar 
dolgo igrico. V kostumih so bili še bolj prisrčni. 
Po igrici smo se odpravili na dvorišče pred gasilskim 
domom, kjer smo pričakali sv. Miklavža s spremstvom in 
darili. Miklavž je najprej vse pozdravil, posebej nagovoril 
otroke in jim razdelil darila. Obdarjeni so bili vsi otroci do 
7. leta starosti. Postreženi smo bili tudi s čajem in kuhanim 

vinom.
Vsako leto bolj se mi zdi, da je ta dogodek pomemben tako 
za otroke kot tudi starše in da se vsako leto znova tega 
srečanja veselimo vsi. Tako tisti, ki srečanje pripravljamo 
kot tisti, ki nas pridejo pogledat.
Si pa želimo, da bi nas bilo še več. Da bi se še več povablje-
nih otrok lahko udeležilo srečanja z Miklavžem. Pride na 
obisk le enkrat na leto in to zamuditi bi bilo res škoda. 
Se vidimo naslednje leto!

Natalija Brodar
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Dobri mož zopet med nami
Na Miklavžev večer, 5. decembra, nas je že tradicionalno 
obiskal dobri mož, ki vsako leto razveseli otroke širom 
sveta. Letos smo združili moči v krajevni skupnosti Dešen, 
pridružili pa so se tudi člani društva Dešen in vložili svojo 
energijo, ter jo namenili v pomoč Svetemu Miklavžu, ki je 
kot že vrsto let doslej pri vaški kapelici, ko je padel mrak, 
obdaroval naše najmlajše. »On je povsod, kjer se pojavlja, 
tako zelo priljubljen tudi zato, ker prinaša, zlasti otrokom, 
darila.« V dneh pred težko pričakovanim dogodkom jim 
je pustil sporočila, naj mu pridejo na proti in naj k temu 
povabijo tudi svoje bližnje. Še vedno si prizadevamo ohra-
njanjati tradicijo tudi, da v dneh pred prihodom Miklavža 
po vasi, ko pade mrak, zaropotajo verige. Te lahko otroci 
kaj hitro povežejo s parklji in hitro razmislijo o svojem ob-
našanju skozi vse leto, če bo le to zadovoljilo zahteve po 
Miklavževi naklonjenosti njim, in če so si s svojimi dejanji 
zalužili vsaj katero od daril, za katerega so zaproslili v pi-
smu. Letos smo poskrbeli tudi za krajši spremni program, 
Miklavž pa je iz daljave prišel med nas čez temne gozdove 
in seboj pripeljal tudi angela, ki je pomiril parkeljne, ki 
so predstavljali trepet za otroke, ki so menili, da niso bili 
dovolj dosledni pri izpolnjevanju navodil starejših in pridni 
za opravila doma in v šoli. Z molitvijo so se oddolžili za 
svojo »lenobo« in si prav tako prislužili darila. Najlepše je 

bilo seveda naslednje jutro, saj so se mize vaških hiš šibile 
pod težo sladkarij in daril, ki jih je dobri mož brez ropota 
nastavil ponoči, ko so vsi otroci, in tudi tisti, ki po srcu 
ostajamo otroci, že sladko spali.  

Eva BABNIK

V četrtek 1.12.2011 ob 17. uri so v Kulturnem domu Gro-
blje otroci iz družin, ki izvajajo rejniško dejavnost sprejeli 
Miklavža z velikim pričakovanjem, potem, ko so si ogledali 
lutkovno igrico z naslovom Padajo, padajo zvezdice bele 
v izvedbi skupine Majetida. Miklavž jih je nagovoril s pri-
jaznimi vzgojnimi sporočili o tem, da je treba biti dober, 
pošten, pomagati drugim, ubogati starše in seveda tudi kaj 
sledi, če si otrok ne bo prizadeval za to. Otroci so mu pri-
dno odgovarjali in nestrpno čakali na njegova darila. Tudi 
tokrat so se v lepih Miklavževih vrečkah skrivale sladkosti 
in vesela presenečenja, ki so pripomogla k izpolnitvi vrste 
otroških želja. Obdarjenih je bilo 113 otrok.
V Centru za socialno delo Domžale in Društvu rejnic in 
rejnikov Domžale se ob tej priliki iskreno zahvaljujemo 
našim donatorjem iz Rotary cluba Domžale in še posebej 
gospe Martini Oražem, za dobro voljo, prosti čas in denar, 
ki ga namenijo v pripravo in pomoč Miklavžu pri izvedbi 
obdarovanja naših otrok. 

Marta Tomec, CSD Domžale

Miklavževa obdaritev otrok iz družin, 
ki izvajajo rejniško dejavnost – 
zahvala Rotary clubu Domžale 

Miklavževanje na Hribu nad 
Ribčami

Visoko na sončnem hribu, obdanem z gozdovi in zele-
nimi bregovi, nad reko Savo stoji prijazna cerkvica, po-
svečena Sv. Miklavžu, zavetniku brodarjev in prijatelju 
otrok. Ob vznožju Sv. Miklavža ležijo prijazne vasice, od 
Velike vasi, Zaloga, Sp. in Zg. Prekra, Hriba, vse tja do 
Dešna. Na obronku hriba Grmače in Katarije pa proti 
nebu silijo mogočne skale hriba Gorešca. 
V teh krajih živijo dobri, pošteni, delavni  in prijazni 
ljudje. Prav zato nas je v Kulturnem domu na Hribu 
nad Ribčami v soboto, tretjega decembra obiskal 
Miklavž s svojim spremstvom in darili za otroke in 
starostnike. Prijetno smo bili presenečeni, ko so nam 
pod vodstvom gospe Andreje Ribič in njenega moža 
Silva Ribiča otroci in mladostniki pripravili prisrčen 
programček, vse v spomin na Miklavža, ki so ga prav 
nestrpno pričakovali. Dobri mož pa ni obdaroval samo 
otroke, temveč je tudi nam starostnikom prinesel 
darila. Po končanem programu, ki sta se ga udeležila 
tudi gospod župan Martin Rebolj in njegova soproga, 
so nam predstavniki KS Velika vas pripravili prijeten 
večer s pogostitvijo. V imenu vseh povabljenih hvala, 
ker so nam polepšali večer, hvala Občini Moravče za 
denarni prispevek in KS Velika vas za pogostitev.
V nedeljo, četrtega decembra, pa je Miklavž obdaril 
vse otroke in starejše v cerkvici na Svetem Miklavžu. 
Društvo podeželske mladine iz Moravč je poskrbelo 
za darila mlajšim otrokom v cerkvi, pred cerkvijo pa 
so  nudili vsem kuhano vino in sladke dobrote.  Hvala 
Društvu podeželske mladine, ki vsako leto ob tem času 
razvaja vse, ki pridejo k cerkvici Sv. Miklavža.

Slavka Srenjšček 

22 Novice iz Moravške doline



Blagoslov obnovljene kapele 
v Mošeniku

Po pripovedovanju starejših je bila Hudobivnikova kapela 
z Marijo Brezmadežno v Mošeniku 13, postavljena kot 
nekakšna zaobljuba prednikov pred skoraj 200 leti. 
Kapela je bila potrebna obnove, saj je bil kip Marije že 
v zelo slabem stanju. Marjeta Barlič jo je sedaj obnovila 
zopet kot zaobljubo, tudi s pomočjo dobrih ljudi.
Obnovljeno kapelo je blagoslovil domači župnik Kancijan 
Čižman. Ob tem se je zbralo tudi nekaj vaščanov in daro-
valcev za novo kapelo. 
Gospodu župniku gre zahvala za blagoslov, lep govor in 
podporo takšnemu delu, ki ga je naredila Marjeta Barlič. V 
svojem  govoru je gospod župnik med drugim dejal: »Želim 
si, da bi bilo še več takšnih obnov na Moravškem.«

Marija Sušnik

V Pečah nas je obiskal sv. Miklavž

V nedeljo, 4.12.2011 je v dvorani Gasilskega doma v Pečah po sv. maši 
vršalo kot v mravljišču. Cel kup otrok je nestrpno pričakoval nekoga 
prav posebnega. Prišel je namreč december in na samem začetku tega 
pravljičnega meseca nas vsako leto obišče prvi decembrski dobri mož; 
sv. Miklavž. Otroška dramska skupina KŠD Peče je najmlajšim najprej 
pripravila prisrčno igrico, po tem pa je končno napočil trenutek, ki smo 
ga vsi čakali. Vsi otroci in na skrivaj tudi kak starš, so navdušeno poklicali 
svetega Miklavža. Pa je prišel? Seveda je! Pa ne samo on! S sabo je imel 
še dva prelepa angelčka in dva hudobna črna parkeljna, vendar slednja 
nista imela preveč dela, saj Miklavž pravi, da so v Pečah sami pridni 
otroci. Najmlajši do 2. razreda osnovne šole so od Miklavža dobili darila, 
prav vsak od obiskovalcev pa je dobil vsaj kakšen bombon. Po druženju 
z nami, se je moral Miklavž od otrok posloviti, saj ga čaka še dolga pot 
okrog sveta, otroci pa so mu pomahali v slovo in ga medse povabili tudi 
prihodnje leto. Če bodo pridni, seveda!

Ajda Lalič

Ustvarjalne delavnice
Tudi letošnje jesenske počitnice smo v sodelovanju šole 
in kulturnega društva izvedli ustvarjalne delavnice. Trije 
pouka prosti popoldnevi so bili komaj dovolj za sprošča-
nje ustvarjalne domišljije, razvijanje ročnih spretnosti in 
prijateljsko kramljanje. 
Prostor nam je nudila osnovna šola Jurija Vege, za vsebino 
in organizacijo je poskrbelo Kulturno izobraževalno društvo 
Limbar. K delavnicam so pristopile tudi animatorke Alen-
ka, Andreja, Larisa, Anja, Urša, Tjaša, Joži in Lucija, ki so 
pomagale mlajšim pri ustvarjanju. Glavna in tista, ki nas 
je vse naučila, pa je bila naša mentorica Irena Malovrh. 
Delovno vzdušje in zagnanost tako velikih kot manjših je 
znamenje, da so take in podobne dejavnosti v našem kraju 
še kako potrebne. Material za ustvarjanje so prispevali do-
natorji iz domače in bližnje okolice, nekaj pa so prispevali 
tudi starši. Vsem skupaj iskrena hvala!
Kaj vse lahko ustvarijo male ročice, pa ste si lahko ogledali 
na stojnici Kulturno izobraževalnega društva Limbar na 
Martinovem sejmu pred Kulturnim domom v petek, 18. 
novembra.  Seveda pa se nam med zimskimi počitnicami 
lahko pridružijo tudi drugi!

 Larisa Novak 

Miklavževanje
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TRADICIONALNI SLOVENSKI ZAJTRK

Tako kot v vseh vrtcih in šolah po Sloveniji smo se tudi v 
našem vrtcu in šoli pridružili dobrodelno-izobraževalnemu 
projektu »Tradicionalni slovenski zajtrk«.
V petek, 18. 11. 2011, smo imeli na naših mizah za zajtrk 
kruh, maslo, med, mleko in jabolko – vse slovenskega 
porekla. 
Za našo šolo in vrtec so živila darovali naslednji dona-
torji:
- kruh: podjetje ŽITO
- med: Marjan Kofol, Limbarska Gora
- maslo: Ljubljanske mlekarne
- mleko: kmetija Peterka iz Vrhpolj
- jabolka: sadjarstvo Jernej Tič iz Serjuč
V vrtcu so se nam v skupini Sončki na medenem zajtrku 
pridružili tudi župan Martin Rebolj, ravnateljica Nuška Po-
hlin Schwarzbartl, pomočnica ravnateljice Branka Peterlin, 
predstavnik Čebelarske družine Moravče Marjan Kofol, 
donator mleka Ambrož Peterka, pred-
stavnica društva upokojencev Vojka 
Rebolj in novinarka oddaje Svet na 
Kanalu A. Za vse goste smo pripravili 
majhno presenečenje. Zaigrali smo 
jim predstavo Čebelji ples. 
V šoli smo pomenu zajtrka namenili 
različne aktivnosti skozi ves teden. 
Pripravili smo razstavo jabolk sloven-
skega porekla, ki nam jih je podarila 
Eko drevesnica Ocepek, s svetova-
njem pa nam je pomagal g. Janez 
Ocepek. Poleg tega smo pripravili 
tudi razstavo na temo zdravega in tra-
dicionalnega zajtrka ter čebelarstva. 
Pri tem sta sodelovali koordinatorki 
projekta EKO šola Nada Osolnik in 
Betka Gorjup skok ter učiteljica Tina 
Grabnar z učenci 1.A razreda. Učenci 
prve triade pa so našo razstavo po-
pestrili z likovnimi izdelki.
Učenci višjih razredov so lahko svoje 
mnenje o zajtrku, pomenu zajtrka in 
o zdravi prehrani nasploh, izrazili v 

šolski klepetalnici, ki jo je vodila učenka Kristina Gabrijel 
pod mentorstvom učiteljice Bernarde Mal.
Polepšali smo tudi šolsko okolico, saj smo tako pri šoli 
v Moravčah kot pri podružnici na Vrhpoljah zasadili ja-
blani. Tudi pri tem nam je pomagal in svetoval g. Janez 
Ocepek.
Projekt je imel prav poseben namen. Ne samo, da smo se 
sladkali z dobrotami domače pridelane hrane, temveč smo 
otroke tudi ozaveščali, da bodo to postale njihove prehran-
ske navade, ter jih predvsem naučili, da hrana ne zraste na 
trgovskih policah, temveč jo mora pridelati človek.
Ljudje se premalo zavedamo, kako pomembno je uživanje 
domače, zdrave hrane. Zato naj v prihajajočih prazničnih 
dneh, po vaših domovih diši po medu in cimetu, na mizah 
pa naj bo slovenska - domača pridelana hrana. 

koordinatorki projekta „Tradicionalni slovenski zajtrk“
Mojca Levičnik in Sonja Jančar Žvanut
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V novembru smo »Žogice« sodelovale v dobrodelni ak-
ciji ObdaRajanje. Izdelali smo štiri prikupne objemčke za 
otroke, ki bodo praznike preživeli v bolnišnicah in social-
nih ustanovah po Sloveniji. Med 1. in 10. decembrom je 
potekalo spletno glasovanje za najbolj iskrive objemčke. 
V spletnem glasovanju je sodelovalo več kot 380 slik 
objemčkov. Hvala vsem, ki ste nam pomagali pri izdelavi 
objemčkov in nam izkazali podporo z glasovanjem za naše 
objemčke. S pridnim klikanjem so naši objemčki pristali 
na odličnem 10 mestu. Našega uspeha se zelo veselimo 
in upamo, oziroma si želimo, da bodo naši nasmejani 
objemčki resnično razveselili otroke, ki praznikov ne bodo 
preživeli doma. 

Kristina Cerar

Žogice na odličnem 10. mestu

Evropski teden zmanjševanja odpadkov

Evropski teden zmanjševanja odpadkov je vseevropski 
projekt, ki se je začel leta 2009. V Sloveniji projekt poteka 
pod koordinatorstvom Ministrstva za okolje in prostor in 
letos smo se odločili, da pri projektu sodelujemo tudi na 
naši šoli. 
V tem šolskem letu je poudarek na problematiki zavržene 
hrane, vrste odpadkov, ki nastanejo v gospodinjstvu, pri 
pripravi in uživanju hrane. V gospodinjstvu nastaja veliko 
odpadkov in ni dovolj, da odpadke zbiramo in ločujemo, 
pač pa je pomembno, da začnemo s samim prepreče-
vanjem nastajanja odpadkov. Z uporabo izdelkov za 
večkratno uporabo, nakupovanjem brez plastičnih vrečk, 
rabo povratne embalaže in nešteto drugimi ekološkimi 
pristopi lahko količino gospodinjskih odpadkov precej 
zmanjšamo.   
Tako smo v tednu od 21. do 25. 
novembra našim učencem ponu-
dili nekaj aktivnosti, ki spodbujajo 
k zmanjševanju odpadkov. Teden 
smo pričeli z ozvočnico, ki nas 
je seznanila s pomenom ETZO. 
Šolski eko frajerji so uredili eko 
kotiček v skladu s smernicami 
projekta. Učence in učitelje smo 
povabili, da se pri razrednih urah 
pogovarjajo o zmanjševanju od-
padkov in najdejo nekaj idej, kako 
zmanjšati količino le-teh. Kot vodi-
lo za pogovor je bilo 11 ukrepov 
za zmanjšanje odpadkov, ki jih je 
pripravilo Ministrstvo za okolje in 
prostor. Šolske kuharice so cel 
teden pripravljale malice in kosila 
brez oziroma s čim manj odpadne 
embalaže. Pri urah gospodinjstva 
so učenci kuhali obroke brez od-
padne embalaže. Skozi cel teden 

so učenci pri likovni vzgoji in ostalih dejavnostih ustvarjali 
izdelke iz odpadnih materialov, nekateri od teh so bili pri-
merni za nadaljnjo uporabo. 
Evropski teden zmanjševanja odpadkov smo sklenili s 
šolsko klepetalnico, na kateri so starejši učenci klepetali 
na temo zmanjševanja odpadkov in pri tem pokazali pre-
cejšnjo mero ozaveščenosti. 
V Evropi se vse bolj poudarja preprečevanje nastajanja 
odpadkov in ne le zbiranje in ločevanje, vendar smo o tem 
še premalo ozaveščeni. Zavedati se moramo, da odpadki 
nastajajo povsod okrog nas in že preprosti ukrepi lahko 
vodijo do velikih sprememb. 
Sporočilo ETZO je: Vsak ukrep šteje! Vsak mora sode-
lovati!
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Levstikova pot – Popotovanje od Litije do Čateža

V soboto, 12.11.2011 se je odvil že 25. Tradicionalni pohod 
od Litije do Čateža, ki poteka po tako imenovani Levstikovi 
poti. Letos se je tega 22 kilometerskega pohoda udeležilo 
rekordnih 25 tisoč ljudi, med njimi pa so bili tudi letos  
številni Moravčani.
Fran Levstik (1831-1887) se je celo življenje ukvarjal z 
literaturo, pisal je pesmi, bil je urednik časopisa,  vodja 
knjižnice, …  Ker je bil finančno dobro preskrbljen sta si 
s prijateljem lahko privoščila teden dolg pohod od  Litije 
do Čateža. Levstik je pozneje svojo pot opisal v knjigi 
Popotovanje od Litije do Čateža. Potopis  je  že dolga 
leta domače branje v gimnaziji. Prvi pohod je leta 1996 
organiziral Rudi Bregar.
Domačini ob poti so zelo gostoljubni in med potjo proda-
jajo domače izdelke: med, vino,domače žganje, peharje, 
lončene posode in domače piškote. Veliko domačinov pro-
daja čaj in kuhano vino po simbolični ceni. Vsak domačin 
veselo spregovori s popotniki, mladi vaščani pa zabavajo 
pohodnike z igranjem na harmoniko. Domačini se ne 
ukvarjajo s prodajo zaradi zaslužka, ampak želijo pokazati 
kakšno je življenje na Dolenjskem. Prireditev povprečno 
obišče dvajset tisoč ljudi iz vseh koncev Slovenije. Celoten 
pohod je predvsem druženje  in ni tekmovalnega značaja. 
Tek je med etapami prepovedan. Pohodniki morajo po poti 
zbrati 4 žige, ki pričajo, da so pohodniki zares prehodili 
celotno pot.   
 Posebna skupinica pohodnikov se je zbrala  med krajani 
Limbarske gore, ki so že ob šesti uri zjutraj začeli pohod iz 
Litije. Ekipa je prispela na cilj med prvimi obiskovalci malo 
čez enajsto uro, vendar je bilo takrat v Čatežu zbranih že 
okoli tisoč ljudi. Na cilju je bilo poskrbljeno za hrano in 
pijačo.  Sprehodili so se po prizorišču in usoda je hotela, 
da so srečali častnega gosta 25. pohoda g. Toneta Partlji-
ča, avtorja literarne predloge filma Moj ata, socialistični 
kulak in mnogih drugih filmskih scenarijev. G. Partljič si je 
vzel čas,  se pogovoril in fotografiral z našimi pohodniki. 
Ganilo ga je, da so ga takoj prepoznali in bil presenečen, 

da poznajo njegova dela. G. Partljiča so povabili na Lim-
barsko goro in obljubil je, da bo prišel v Moravško dolino 
na nedeljski izlet. Druščina iz Limbarske gore je  precej 
dobro zastopala skoraj vse zaselke Limbarske gore. 
V drugi skupinici pa smo bili zbrani popotniki iz različnih 
delov Moravč. Mi pa smo svoj pohod  v zgodnjih jutranjih 
urah pričeli v Litiji, nato pa nadaljevali skozi Jelšo do prve 
kontrolne točke na Libergi, na Preski pa se je pot razcepila. 
Severna pot nas je peljala mimo Grmad, nato pa skozi 
Gobnik in Moravč do cilja. Nekoliko krajša, južna pot, pa 
je vodila prek Ježnega vrha, do Primskovega in Razbor do 
cilja na Čatežu, kjer nas je pričakal tokratni slavnostni gost 
Tone Partljič s svojim govorom.  Ker je bila Mestna občina 
Ljubljana častni pokrovitelj letošnjega popotovanja, nas je 
na cilju pozdravil tudi ljubljanski župan Zoran Janković.
Letos so organizatorji ob poti postavili preko 300 tabel, na 
katerih je bilo označeno število kilometrov do cilja, Levsti-
kov potopis in razne zanimivosti, hkrati pa so ozaveščale 
k ohranjanju narave. 

Katja Ribič in Irena Ravnikar

Prvo mesto ekipe U10 na tradicionalnem turnirju Mojmirja 
Brečka v Trbovljah

Naša nogometna ekipa do 10 let je 3. decembra nastopila 
na tradicionalnem turnirju v Trbovljah, kjer je med 16. 
ekipami osvojila odlično 1. mesto. Nastopila so moštva 
NK Radeče, NK Litija 1, NK Litija 2, NK Svoboda Kisovec, 
NK Roltek Dob, NK Ivančna Gorica, NK Koper, NK Trebnje, 
NK Rudar Velenje, tri ekipe domačega kluba NK Rudar, 
NK Mengo, NK Dravograd, NK Trebnje in naša ekipa NK 
Termit Moravče. Kljub hudi konkurenci, pa se naši mladi 
nogometaši niso pustili presenetiti. V 1. krogu tekmovanja 
so zasedli odlično 2. mesto v svoji skupini in se uvrstili v 
drugi krog. V drugem krogu so najprej z zmago izločili 
ekipo Roltek Dob in se uvrstili v četrtfinalni krog, kjer so 
z odlično predstavo premagali še mengeško moštvo. Z 
zmago proti slednji ekipi so se uvrstili v polfinale proti 
primorski ekipi NK Koper. Tekma je bila borbena in od-
ločna na obeh straneh igrišča in na koncu odigrana brez 
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Naše najmlajše selekcije 
že nastopajo na zimski ligi 
Konec novembra se je pričela zimska liga v Ljubljani 
za naše najmlajše selekcije. Ekipa U8 je prvo tekmo 
s Hrastnikom izgubila, ekipa U9 pa je z neodločenim 
rezultatom proti ljubljanski Svobodi in porazom proti 
Iliriji prišla do prve točke. Ekipa U10 je na prvih tekmah 
prišla do prvih šestih točk in sicer z zmagama proti 
domžalski ekipi in moštvu Arne Tabor. Naši mlajši 
dečki do 12 let, pa so prvo tekmo z Medvodami izgu-
bili, drugo tekmo proti litijskemu moštvu pa odigrali z 
neodločenim rezultatom. 

Bojan Bibič

zadetkov z 0:0. O zmagovalcu so odločali penali, kjer pa 
je dominirala obramba našega vratarja Bibiča in natanč-
ni streli Urbanije, Malika in Lukatija, ki so svoje moštvo 
popeljali s pomočjo celotne ekipe do finalnega srečanja. 
Druga polfinalna tekma med ekipama Rudar 1 in Litija 1, 
je bila odločena v korist litijskega moštva, ki se je v finalu 
pomerilo z našo moravško ekipo. Brez kakšnih težav so 
finalno tekmo dobili naši nogometaši z rezultatom 5:0 
in si zasluženo priigrali lovoriko za 1. mesto letošnjega 
Memoriala Mojmirja Brečka. Za najboljšega strelca je 
bil nagrajen prav tako naš nogometaš Erik Urbanija, ki je 
na letošnjem turnirju kar šestkrat zatresel nasprotnikovo 
mrežo. Seveda pa ne smemo pozabiti tudi na ostale strelce 
za naše moštvo ter vse igralce, ki so kakorkoli pripomogli 
svoji ekipi do vrhunskega rezultata.
Čestitke celotni naši ekipi U10.

Bojan Bibič

Ko iz krušne peči zadiši
Krušne peči predstavljajo danes v marsikaterem domu še 
vedno kot v preteklosti, predmet, kateri podarja toploto, ki 
ogreje prostor in katerega ognjišče z plamtečim ognjem 
predstavlja luč in nas obdaja z mirom in zavedanjem, da 
nas v naslednjih urah, dneh ne bo zeblo. Zgodovinsko je 
kmečka ali krušna peč predstavljala srce kmečke hiše in 
najznačilnejši element v njej. Po njej naj bi dobila tudi svoje 
ime – kmečka peč. Zanjo je zančilno, da je predstavljala 
predmet, ki je namenjen ogrevanju glavnega bivalnega 
prostora, namenjena pa je bila tudi za peko kruha – od tod 
je pridobila tudi naziv – krušna peč in kuhanje. Predstavlja-
la je osnovo za družabno življenje, to se je najbolj izrazilo 
ob dolgih zimskih večerih, saj so se vsa opravila v tem času 
odvijala ob zakurjeni kmečki peči. Včasih so jih kurili in 
uporabljali čez celo leto, glavna skrbnica pa je bila hišna 
gospodinja. Na spletnih straneh nekaterih ponudnikov, 
ki se še danes ukvarjajo s postavitvami 
peči ali modernejših kaminov najdemo 
tudi mnogo ostalih podatkov, kot ta, da 
prvotne kmečke peči niso imele dimni-
kov in se je dim skozi odprtino odvajal v 
črno kuhinjo, od tam pod strop in nato 
na prosto. Šele kasneje so peči dobile 
dimnike, kakršne pozamo danes in je 
dim prehajal skozi ustje peči, »miste-
je«, v dimnik. Takšno obliko izpeljave 
dima poznamo še danes. Tokrat smo 
peč izkoristili za pripravo nedeljskega 
kosila ob praznovanju. Gospodinja je že 
zgodaj zjutraj zakurila krušno peč, da je 
pripravila spodnjo ploskev na primerno 
temperaturo, ki je bila kasneje dovolj se-
greta, da je vanjo lahko vložila posodi na-
polnjeni z domačim svinjskim in telečjim 
mesom, ter kasneje še pekač napolnjen 
s krompirjem in kolerabo. Tako sta bili 
po dveh urah pripravljeni sveže pečena 

pečenka in priloga h kosilu. Za solato je pripravila fižol z 
črno redkvijo in zelje. Ko so gostje prišli k hiši so jo že na-
polnjevale čudovite vonjave, ki so vzbudile brbončice in jih 
pripravlile na okušanje prvovrstno pripravljenih, domačih, 
po kmečko pripravljenih jedi. Zahvala gre vestni gospodinji 
Damjani, ki je vložila svoj trud v pripravo slastnih jedi in 
gospodarju Marku, ki je svojo hišo na stežaj, kot že mnogo-
krat doslej široko odprl za goste. Hvala tudi vsem, ki so se 
z veseljem odzvali povabilu in naredili prijetno popoldne in 
nepozabno druženje na star, kmečki način. Pa ne pozabite 
ob temle namigu na mizi postreči še sveže pečen kruh, 
za katerega je tokrat poskrbela Darinka, ta ob takšni ali 
katerikoli drugi priložnosti ne sme manjkati!

Eva BABNIK
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Kar je zakonito, še ne pomeni, da je tudi gospodarno – obstoj t.i. negativne zakonodaje 
omogoča županom proste roke pri odločitvah o investicijah v občini (kdaj, komu in za koliko)

Današnje razmišljanje naj bo usmerjeno v ravnanje našega župana glede vzpostavitve potrebnih, kontrolnih mehanizmov na 
področju javnih financ v zadnjih 6 mesecih, odkar imam priložnost biti del Občinskega sveta Občine Moravče.
Z vidika prebivalca Občine Moravče, ki ne spremlja dogajanja v Občinskem svetu občine, je morda vse lepo in  prav. Stvari v 
občini se premikajo, nov vrtec bo v začetku prihodnjega leta, ceste se asfaltirajo, vodovod se obnavlja… Pa vendar ni. V teh 
mesecih sem spoznal, da kar na zunaj izgleda lepo, ni nujno dobro. Sploh pa ni dobro za javne finance Občine Moravče. Na 
sejah občinskega sveta, prav tako tudi na edinem odboru, kjer sodelujem, sem županu velikokrat predlagal, da se določene 
stvari izpeljejo na transparentnejši, za javne finance, primernejši način. Brez kakršnegakoli haska. 
Kar se župan odloči, tako tudi izpelje, pa čeprav bi lahko privarčevali prenekateri evro iz občinske blagajne. Izgovor župana, 
da občina posluje zakonito, ne pomeni tudi, da občina posluje gospodarno. Lahko se posluje zakonito in gospodarno, lahko 
pa tudi zakonito in negospodarno, kar zavisi izključno od lastnega odnosa župana do ravnanja z javnim denarjem. Problem 
večine slovenskih občin je prav v tem, da se župani poslužujejo veljavne t.i. negativne zakonodaje, ki jim omogoča poslovanje 
na način, ki je zakonit, a je v popolnem nasprotju z načelom skrbnega gospodarja. Tu se, žal tudi na primeru naše občine, 
znotraj pooblastil župana obračajo sredstva, ki za občino danes predstavljajo nepotrebno (previsoko) raven odhodov, namesto 
da bi ob normalni ravni odhodkov razliko porabili za druge potrebe v javno korist občanov. 
Pojdimo lepo po vrsti. Predlagali smo: ukinitev nepotrebnih, preštevilnih občinskih odborov; dodelitev novih pristojnosti odboru, 
ki bi lahko vršil nadzor nad porabo proračunskega denarja; zmanjšanje proračunske porabe in njena prilagoditev ravni prihod-
kov, tako, da se občina dodatno ne zadolžuje; omejitev stavbne pravice na dobo trajanja, ki je še ekonomsko upravičljiva (za 
30 let in ne za 99 let); kontrolo porabe proračunskih sredstev za delo svetniških skupin; pozivanje širšega kroga izvajalcev za 
oddajo posameznih ponudb za izvedbo investicij v občini, z namenom pridobitve najugodnejše ponudbe; kontrolo postopka 
izbire najugodnejšega izvajalca…
Niti eden od zgoraj naštetih predlogov ni bil sprejet. Na Občinskem svetu predlagani predlogi so bili z 9 glasovi svetnikov in 
svetnic Liste župana Martina Rebolja zavrnjeni, brez tehtne in argumentirane obrazložitve. Ali torej zmaga na zadnjih lokalnih 
volitvah opravičuje zavrnitev vseh za občino pozitivnih predlogov danih z druge strani? 
Kaj je torej možno storiti ob takem ravnanju župana in njegovem glasovalnem stroju, ter njemu podrejeni vsebini prispevkov 
lokalne televizije ATV Litija? Še naprej predlagati boljše rešitve in hkrati opozarjati na škodljive posledice sprejetih odločitev.

Štefan Brvar, Neodvisna lista Skupaj zmoremo!

Spoštovani Moravčani, Slovenci in Slovenke, dragi državljani!

Najprej iskrena HVALA  vsem 
tistim, ki ste na volitvah odda-
li svoj glas za Novo Slovenijo, 
krščansko ljudsko stranko. S 
tem ste pripomogli k vrnitvi 
krščanske demokracije v slo-
venski parlament in k izvoli-
tvi Ljudmile Novak za vašo 
poslanko v Državnem zboru 
Republike Slovenije.
»Kot poslanka si bom pri-
zadevala, da bo tudi vaše 
mnenje slišano in upoštevano  
v parlamentu, zato vam bom 
kmalu sporočila, kje in kdaj 
bo odprta moja poslanska 
pisarna. Kolikor bo v mojih močeh, si bom prizadevala 
za razvoj tega območja in za dobro sodelovanje z vsemi, 
ki to želite in pričakujete,« poudarja Ljudmila Novak.
Nova Slovenija je prva stranka v zgodovini samostojne 
Slovenije, ki ji je uspela vrnitev v parlament. S trdim de-
lom, odločnostjo in vizijo je predsednica Ljudmila Novak 
dokazala, da zanjo,  njene sodelavce, člane in članice 
NSI  ter naše volivce ni nič nemogoče. Ponosni smo, da 
je svojo politično kariero začela pred desetimi leti prav v 
Moravčah, ko smo na županskih volitvah v njej prepoznali 

sposobno, ljudsko in pošteno  voditeljico. Po uspešnem 
delu v evropskem parlamentu pa z vašo podporo seda v 
slovenske poslanske klopi. Želimo ji, da bi nas uspešno 
zastopala na tem odgovornem mestu ter pripomogla k 
boljši Sloveniji.
Nova Slovenija vam želi blagoslovljene božične praznike 
ter lepo praznovanje dneva slovenske samostojnosti. V 
novem letu pa veliko zdravja, zadovoljstva in miru, ki ga 
potrebujemo ob premagovanju različnih življenjskih in 
delovnih izzivov.

OO NSi Moravče
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V Občinskem odboru SDS smo lahko zelo zadovoljni, da 
ste volivke in volivci v naši občini dali najvišjo podporo 
naši stranki, ki je na ravni občine Moravče zmagala. Za 
tako visoko podporo se iskreno zahvaljujemo vsem voliv-
kam in volivcem, ki ste glasovali za stranko SDS.
Veseli nas, da je stranki NSi uspela vrnitev med parla-
mentarne stranke, kakor tudi novica, da je v Državni zbor 
RS za poslanko izvoljena Milka Novak, kateri iskreno 
čestitamo.
Zanimivost teh volitev  je, da sta zunaj parlamenta ostali 
dve politični stranki LDS in Zares, ki sta v zadnjih treh 
letih skupaj s SD tvorili vlado. Vlada, ki so jo sestavljale 
te tri stranke je razpadla zaradi notranjih trenj in razlik in 
sedaj smo dobili novo stranko Zorana Jankovića - Pozi-
tivno Slovenijo, v kateri je kar nekaj prebežnikov iz strank 
LDS in SD, zatorej bi temu naši južni sosedi rekli  “isto 
sranje, drugo pakovanje”. Vse obljube Zorana Jankovića 
o gospodarski rasti, o ne odpuščanju v javnem sektorju in 
da se plače ne bodo nižale, pa so vsaj po mnenju večine 
ekonomistov utopija.
Mogoče lahko potegnemo paralelo med zadnjimi parla-
mentarnimi volitvami in dogodki v zadnjem letu v naši 
občini. O vseh županovih obljubah o vrtcu, domu starejših 
občanov, knjižnici, investicijah, nepovratnih evropskih 
sredstvih, ni ne duha ne sluha, ni pa odpadla nobena 
“fešta”, ekskurzija, izlet ali obisk. Zakonski par Rebolj, g. 
Vrhovec in urednik časopisa Edo Veselko s partnerico 
Anito Vošnjak, novinarko časopisa Dnevnik, so bili pred 
kratkem celo na izletu  v toplem Sredozemskem morju – 

na Malti, stroške pa je seveda plačala 
Občina Moravče ali bolj enostavno 
povedano vsi občani, ki plačujemo  
davke za bolj potrebne stvari kot za 
nepotrebne izlete tovarišije.  
Tudi pri prenovi osrednjega spomenika v parku  je župan 
pokazal svoj nivo  poznavanja estetike in barvne uskla-
jenosti z okoljem. Bojimo se, da ubogi partizan, ki je po 
novem odet v zlato, od sramu ne bo pordečil.
Vse dokler volivci ne boste sankcionirali takšnega obna-
šanja in boste podpirali pred volitvami novo ustanovljene 
liste, ki so sestavljene iz ljudi, ki jim je malo  mar za vse 
razen  za oblast in lastne koristi, napredka v naši občini, 
kakor tudi v državi ne bo. Svetniki županove  liste veči-
noma hodijo na seje in le nemo opazujejo dogajanje. 
Tudi ATV televizija, kljub lepemu plačilu s strani občine, 
zelo skopo poroča s sej občinskega sveta po navodilih 
župana. Pri tem pa je čudno tudi to, da si župan, ki se je 
v preteklosti zavzemal za prenose sej in boljšo obvešče-
nost občanov itd., kar naenkrat tega ne želi več, saj prav 
on naroča kaj se sme predvajat in kaj ne. V občinskem 
časopisu beremo samo še slavospeve urednika Eda Ve-
selka in županove žene. Ker ima župan v občinskem svetu 
zadostno količino glasov, predlagamo spremembo imena 
lokalnega časopisa v Reboljev mesečnik in poročila na 
ATV v Novice po Reboljevo.
Pred nami so prazniki zato vsem občankam in občanom 
želimo lepe božične praznike in srečno novo leto 2012.

Za nami so prve predčasne volitve v samostojni Republiki Sloveniji. OO SLS Moravče se vsem, ki ste se volitev 
udeležili in oddali svoj glas, iskreno zahvaljuje. Še posebej se zahvaljuje vsem, ki ste namenili svoj glas kandidatu 
SLS slovenske ljudske stranke  g. Franciju Rokavcu.

Kakor z roko v roki skozi snežno gaz, gremo skupaj skozi čas. Kam se nam tako mudi? 
Kaj je cilj vseh nas, vseh ljudi? 

Sreča, zdravje, blagor, mir! Toplini vsa vrata naj Božič odpre, 
naj srečno obdobje  za nas se prične!A leto prihodnje naj zdravja nam da,

obilja, ljubezni pa v čaši brez dna. 

OO SLS Moravče želi vsem občanom, prijateljem, še posebej pa svojim članom, 
naj BOŽIČ v naše družine prinese notranji mir, zdravje, srečo, veselje in ljube-
zen. Mir in sreča naj nas iskreno osrečujeta  tudi  skozi celo leto 2012.

Vsem občankam in občanom  OO SLS Moravče želi, da tudi Dan samostojnosti in enotnosti proslavimo v 
duhu imenovanja in v spoštovanju tega praznika.

OO SLS Moravče
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Iz naši krajev

Sredi noči so morali bežati iz goreče hiše
Trdinovim iz Tuštanja je zgorela hiša, v kateri so stanovali.

Poziv, da gori hiša v Tuštanju, so člani Prostovoljnega 
gasilskega društva Moravče dobili ob 2. uri 22 minut. 
Kljub zelo gosti megli, so bili z dvema avtomobiloma 
in vodo po šestih minutah na kraju požara. 
V ognju je bilo vse ostrešje in leseni del stavbe. Naj-
prej so gasilci preverili, če so vsi štirje člani družine 
na varnem, torej zunaj goreče hiše. Na pomoč so 
prihajala tudi druga društva: PGD Vrhpolje, Krašce, 
Studenec in CPV Količevo. Vodja reševanja Anže 
Srenjšček pove, da je bilo vode, ki so jo gasilska 
društva pripeljala s seboj, dovolj, tako da je ni bilo 
potrebno prečrpavati iz Rače, kar je pripomoglo k 
hitrejšemu gašenju. Ko se je dalo v prostore vstopiti, 
je električar odklopil elektriko, vodja reševanja pa je 
vstopil, da preveri in odstrani nevarne snovi. Gasilci 
so potem pospravili, kar se je dalo. Pred ognjem so 
zavarovali drvarnico. Veter tisto noč k sreči ni pihal, 
drugače bi bila v nevarnosti tudi bližnja sosedova hiša. 
Noč pa je bila tako mrzla, da so morali cesto, ki je zaradi 
vode sproti zmrzovala, večkrat posuti s peskom. Ob peti 
uri so akcijo zaključili. Da ne bi prišlo do ponovnega vžiga, 
so ostali vrhpoljski gasilci na požarni straži do desete ure. 
Pogorišče je po predpisih pregledala policija. V akciji je 
sodelovalo 47 gasilcev. Čez dan pa so ogorelo domačijo 
čistili tudi člani Društva krajanov Tuštanj.
Stanovalci: mož in žena ter hčerki, ena dijakinja, druga 
študentka, so bili nemočne priče, ko jim je ogenj v hipu 
vzel streho nad glavo. Njihov dom je postal žalostna 

razvalina. Župan, ki je tudi prihitel na gasilski ASK poziv, 
jim je takoj ponudil izpraznjeno občinsko stanovanje v 
Domu krajanov na Hribu. Stanovanje je skromno opre-
mljeno. Nekaj obleke, sicer mokre in nekaj posode pa se 
je dalo rešiti iz nezgorelega dela hiše. Kanček upanja za 
nesrečno družino. Sami povejo, da zavedanje o žalostnem 
dogodku šele prihaja za njimi. Veseli pa so, da imajo vsaj 
nadomestni dom.
Draga družinica, tudi na Hribu so dobri sosedje. Želimo 
vam zdravja!

VR

ZAHVALA

Družina Trdin se želi iskreno zahvaliti vsem, ki so jim v nesreči kakorkoli pomagali, vsem in 
vsakemu posebej!
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Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Pisma bralcev

Nov doktor znanosti v moravški dolini
V sredo, 23. novembra je na Fakulteti za strojništvo v Lju-
bljani Janez Kunavar uspešno zagovarjal doktorsko delo z 
naslovom “Geometrijska optimizacija stabilnosti enoosnega 
elementa iz gradiva z oblikovnim spominom”.  Doktor Janez 
Kunavar je aktiven v domačem kraju, in sicer sodeluje v 
pevskih zborih, obenem pa skrbi za Breznarjevo kmetijo.Po 
končani osnovni šoli v Moravčah je šolanje nadaljeval na 
Srednji šoli za strojništvo v Ljubljani ter nato na Fakulteti za 
strojništvo v Univerzi v Ljubljani. Doktorsko delo je izdelal 
pod mentorstvom profesorja dr.Franca Kosela na Katedri 
za mehaniko, kjer je bil zaposlen kot mladi raziskovalec. 
Lahko smo ponosni, da se znanost na visokem nivoju zopet 
širi v Moravče.

Marta Szatkowska

Pri Termitu v Dritiji smo imeli zložena drva. Glede na to, 
da so bila drva tako lepo priravljena za zimsko kurjavno 
sezono, ne zamerimo, da si jih odpeljal. Vendar, pa bi ti radi 
sporočili, da vemo kdo si, ker te je posnela bližnja kamera. 
Sprejeli bomo tvoje opravičilo in se dogovorili za popust in 
iz zadeve izpustili može v modrem.

Branko Gorjup

Zahvala!
Zahvaljujva se PGD Moravče za hitro in učinkovito 
pomoč pri reševanju dimniškega požara.
Še enkrat hvala!

Kosmač Milan in Jelka, Drtija 11

Jubilanti v občini Moravče

Svoj visoki življenjski jubilej, 
osemdeset so praznovali:

Frančišek Cerar, Marokova ulica 7

Vlasta Vresk, Vegova ulica 22

Ivan Lovše, Cesta Heroja Vasje 8
in

Barbara Kuzma, Vegova 13

Ob njihovem praznovanju jih je s čestitkami obiskal župan. 
Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva. (VR)

Društvo vojnih invalidov Domžale 

želi svojim lanom in ostalim bralcem v novem

letu 2012 vse dobro. 

Obvestilo
Po sklepu uredniškega odbora in izdajateljskega sveta z 
dne 9.6.2008 pripada vsaki politični stranki ali listi, ki je 
zastopana v občinskem svetu  po 1/4 strani (približno 
1300 znakov skupaj s presledki, če pa ima članek naslov 
pa sorazmerno manj), na kateri lahko brezplačno objavi 
svoj prispevek.

Uredniški odbor
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Osmrtnice

ZAHVALA
V 65. letu nas je zapustil

 JANKO ERMINIO
 iz Zg. Prapreč 

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in znancem za izrečeno sožalje. 
Posebno zahvalo izrekamo podjetju Količevo Karton d.o.o., Gasilskemu društvu  
Vrhpolje pri Moravčah ter praporščakom. Zahvala gospodu župniku Kancijanu 

Čižmanu za lepo opravljen pogrebni obred ter pogrebni službi Vrbančič.

Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Domači

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas
in samota je pri nas.

 V SPOMIN
3. decembra je minilo pet let, od kar nas je zapustila 

naša draga mami, babica in prababica

 JELKA KOS 
 iz Zaloga pod Sv. Trojico

Hvala vsem, ki se je spominjate, 
postojite ob njenem grobu in ji prižigate sveče.

Vsi njeni

Solza, žalost, bolečina, te zbudila ni,
tiha, nema je gomila, kjer počivaš ti.
Ti ne veš, kako pogrešamo te mi,
za vse še enkrat hvala ti.

V SPOMIN
11. decembra je minilo drugo leto, odkar nas je 

zapustil naš dragi
mož, oče stari ata, stric in tast.

 FRANC LEVIČNIK st. 
iz Pretrža 1 pri Moravčah

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate sveče 

in se ga spominjate.

Vsi njegovi

Bil si skromen in pošten,
življenje težko si imel,
vsakomur le dobro si želel.
Doma velika je praznina,
a v srcu bridka bolečina.

V SPOMIN

 VOJKO LAVRINC
Bajdetov Vojko iz Križat 

13. decembra je minilo štiri leta od njegovega nenadnega odhoda v večnost.

Hvala vam, da ga ohranjate v spominu in skupaj z nami nosite težo usode.

Njegovi najbližji

Neprenehoma nevidna nit časa tke vezenino spominov,
 neizsanjanih sanj in edine želje, da bi nas odel 
s svojo odločnostjo in svojo milino.

Sreče, zdravja in uspehov 

ter prijateljstva, v letu 2012 

želi vsem občankam in občanom 

Društvo upokojencev Moravče!

GRAJSKI OKTET

vas vabi vse, ki si želite na božični dan 

prisluhniti domačim in tujim božičnim pesmim

in tako doživeti pristnost božičnega časa, 

na koncert, ki bo v

nedeljo, 25. decembra 2011,

 ob 19.00 uri

v cerkvi sv. Petra in Pavla 
na Vrhpoljah pri Moravčah.

  
  Prisrčno vabljeni!

Vsem strankam se zahvaljujem
 za iskreno zaupanje in v novem

 letu vam želim sreče, zdravja in uspeha.

GSM 051/210-256
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Oglasi

 
Vsem občanom Občine Moravče  

vošči prijetne božične in novoletne praznike! 

Polno lepih doživetij in velikih pričakovanj! 

 

 
 

Srečno 2012! 

TEČAJI CPP: 
MED NOVOLETNIMI POČITNICAMI ter 
 v JANUARJU: 09.01. in 23.01.2012

-------------  TEČAJI CPP SO BREZPLAČNI  --------------
TEČAJ ZA TRAKTOR:  27.02.2012

V 2012 ŽELIMO VSE DOBRO 
IN PREDVSEM VARNO VOŽNJO! 

Občinska organizacija Zveze borcev 

za vrednote NOB Moravče

želi vsem občankam in občanom 

v novem letu 2012 veliko zdravja 

in zadovoljstva!

KRULC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.com
e-mail servis@nissan-krulc.com
e-mail zdravko@nissan-krulc.com

NUDIMO VAM
Cenitve in popravila 
avtomobilskih škod vseh 
blagovnih znamk  (kasko 
zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
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Oglasi

Ko se prižigajo praznične luči,
Misli potujejo med iskrene ljudi,
In obiščejo stare prijatelje.
Vam je namenjeno veliko dobrih želja,
Naj božič radost v hišo prinese,
Novo leto pa obilo zdravja in sreče.
Srečno in varen korak v letu 2012!

Planinsko društvo Moravče

So dnevi, so leta in so pomladi,
ko se imamo preprosto radi.
So trenutki, ko je treba na novo začeti
In so ljudje, ki jih j treba preprosto objeti. 

Želimo si, da ste tudi v letu 2012 z nami. Naj bo 
posebej za vse, ki to voščilo berete, leto 2012 polno  
zdravja, sreče in veselja tako v družinskem krogu kot 
v našem društvu. 

Društvo izgnancev Domžale 

OZRK Domžale v sodelovanju z občinsko organiza-
cijo RK Moravče organizira krvodajalsko akcijo v 
četrtek 19.1.2012 v Domžalskem domu Ljubljanska 
58 od 7. do 13. ure. 
Prevoz bo organiziran ob 7.30 iz avtobusne postaje 
Moravče. 
Vljudno vabljeni v čim večjem številu.

Občinska organizacija rde-
čega križa Moravče.

Ob tej priložnosti 
vsem občanom in ob-

čankam občine Moravče 
OORK Moravče želi 

srečno 
in uspešno novo leto.

BLAGOSLOVLJENE 
BOŽIČNE PRAZNIKE

IN POLNO LEPIH 
TRENUTKOV V LETU 2012

vam želi 
Društvo podeželskih 

žena Moravče.

Želimo vam vesele božične praznike ter srečno in zdravo novo leto!

Veterani vojne za  Slovenijo 

želimo vsem občankam in 

občanom občine Moravče 

vesel Božič, 

zdravo in uspešno leto 2012.
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IzraËun je narejen na dan 10. 11. 2011 za Note 1,4 16V Visia Plus. Maloprodajna cena, ki že vkljuËuje popust in DDV, znaša 10.630 EUR. Informativni izraËun za skupni znesek kredita v višini 10.630 EUR je narejen za dobo odplaËila 96 mesecev in upošteva spremenljivo obrestno mero 6-meseËni Euribor (1,788 
%) + 2,65 % in polog 0 EUR. EOM = 5,6 5 % in se lahko spremeni, Ëe se spremeni katerikoli element v izraËunu. Skupni znesek, ki ga mora odplaËati kreditojemalec, znaša 13.100,79 EUR, od tega znaša zavarovalna premija/strošek kupca 452, 79 EUR. Kreditojemalec vrne kredit v 96 meseËnih obrokih v višini 
131, 75 EUR. Ponudba velja za omejeno število vozil na zalogi. Slika je simbolna. PooblašËeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana.

Kombinirana poraba goriva:  5,9—6,8 l/100 km. Emisije C02: 139—159 g/km.

PROSTOR ZA VSE 
NissaN NOTE žE Od 132 € nA mESEc Nissan Koncesionar

VzorËna ulica 123,  
1234 Pošta,  

Tel: 01 234 56 78 
www.nissan-koncesionar.si

Ta okreten in zmogljiv mestni poznavalec z mnogimi praktiËnimi predali in odlagalnimi 
površinami bo še posebej navdušil voznike, ki radi na pot vzamejo vse in še veË. 
Zagotovo pa bo oËaral tudi uživaËe, ki ljubijo neverjetno prostornost in izjemno udobje. 

Oglasi
  

 
  

 
 

Krulc d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8

1251 Moravče
Tel.: 01 7231 200

www.nissan-krulc.com
e-mail nissan@nissan-krulc.com
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PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

Alenka Župan  s.p. 
Računovodske in knjigovodske  storitve 

za s.p. in  d.o.o., možnost nakupa ali 
 najema lastne programske opreme   

 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 
Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  

Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753 
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

Alenka Župan  s.p. 
Računovodske in knjigovodske  storitve 

za s.p. in  d.o.o., možnost nakupa ali 
 najema lastne programske opreme   

 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 
Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  

Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753 
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

Kmetija Pr´ Matčk, 
Serjuče 8, Moravče

tel. 051/339971 in 031/227400

Praznična akcija:
- jabolka  0,50 EUR/kg
- jabolčni kis 1 EUR/liter
- jabolčni sok 1,3 EUR/liter

Vabljeni!

Želimo vam blagoslovljene božične 
praznike in srečno, zdravo 2012!

 

 

 

 

 

          

PRI NAKUPU NAD  40,00 EUR , LAHKO 

     VNOVČITE IZREZAN BON 5‐EUR. 

   

  

 

 

 

 

 

          

PRI NAKUPU NAD  40,00 EUR , LAHKO 

     VNOVČITE IZREZAN BON 5‐EUR. 

   

  

 

 

 

 

 

          

PRI NAKUPU NAD  40,00 EUR , LAHKO 

     VNOVČITE IZREZAN BON 5‐EUR. 

   

  

srečno 2012

Vsem občanom 
želimo 
srečno 

2012 in se 
priporočamo!

srečno 
2012

srečno 2012
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